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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

(JM)

(PV)

Kdo je odgovoren za slabe in 
krivične zakone?

Vlada je na pobudo ministrice za delo, druži-
no, socialne zadeve in enake možnosti dr. Anje 
Kopač Mrak 21. maja sprejela predlog novele 
Zakona o izvršbi in zavarovanju, ki sta jo skupaj 
pripravili ministrstvi za delo in pravosodje. Nove-
la sledi uresničevanju načela socialne države in 
na bolj ustrezen način varuje pravico do oseb-
nega dostojanstva ter varnosti, saj jasneje ome-
juje možnost izvršbe na sredstva, ki so za posa-
meznika nujna za zadovoljevanje osnovnih ži-
vljenjskih potreb. 

Osnutek omenjene novele predlaga zvišanje 
varovanega zneska, ki mora ostati po izterjavi ta-
koimenovanih navadnih terjatev, s 70 na 76 od-
stotkov bruto minimalne plače. Ministrica dr. Anja 
Kopač Mrak je opozorila, da so se na ministrstvu 
za poseg v zakon o izvršbi in zavarovanju zavze-
mali dve leti, zato so zdaj, ko je do tega končno 
prišlo, zadovoljni. Zlasti jo veseli prepoved ban-
kam glede izvršb, saj ta problematika zadeva de-
set tisoč prejemnikov denarne socialne pomoči. 
Ministrica je opozorila, da banke prejemniku de-
narne socialne pomoči v višini 269 evrov danes 
samo za vpogled v bančni račun s ciljem preu-
čiti, ali je možna izvršba, odvzamejo tudi do de-
set odstotkov zneska, namenjenega za preživetje.

Novela, s katero vlada izpolnjuje svojo zave-
zo iz socialnega sporazuma za obdobje 2015–
2016, onemogoča izvršbo pod znesek, ki ustre-
za minimalni neto plači, omejuje možnost izvrš-
be na veteranski dodatek le na primere izterja-
ve prednostnih terjatev ter širi nabor iz izvršbe 

izvzetih predmetov na enkratni prejemek ob na-
mestitvi otroka v rejniško družino in na prejemke 
dolžnika po Zakonu o urejanju trga dela.

Z novelo se ministrstvi za delo, družino, soci-
alne zadeve in enake možnosti ter pravosodje 
lotevata tudi problematike nadomestil, ki jih iz-
vrševalci sklepov zaračunajo za svoje storitve. 
Predlog novele določa, da se izvajalec sklepa o 
izvršbi ne sme poravnati iz prejemkov, ki so po 
zakonu iz izvršbe sicer izvzeti.

Sam se ob tem, ko šele praksa in v nebo vpi-
joči primeri razkrijejo, kako neustrezna in včasih 
tudi krivična so pri nas nekatera zakonska dolo-
čila, sprašujem, kaj je razlog za to. Ali je pravna 
stroka v Sloveniji res tako šibka, da se nam do-
gajajo takšni lapsusi? Ali je politika tista, ki sko-
zi obravnavo in različne interese, ki marsikdaj 
ne presežejo primitivnosti načelnega naspro-
tovanja, deformira sicer morda kakovostno pri-
pravljene predloge stroke? Ali so v ozadju lobi-
ji, močnejši od stroke in politike, ki jim uspeva za 
zadovoljevanje njihovih interesov uveljavitev ne-
ustreznih in nepravičnih pravnih aktov? To so za 
moje pojme strateška vprašanja, ki bi morala bi-
ti po skoraj četrt stoletja delovanja samostojne 
države že zdavnaj rešena. Pa niso. Koliko gene-
racij se bo moralo še zvrstiti, da bodo?
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Tema tedna

VLADA IZPOLNJUJE ZAVEZO IZ SOCIALNEGA SPORAZUMA 2015-2016

Omejitve izvršb bodo reševale eksistenčno 
ogrožene 

Marjana Veršnik Fale, 
direktorica Centra za socialno delo 
Mozirje:

»Vse strokovne delavke na cen-
tru to spremembo zakonodaje zelo 
podpiramo. Dnevno se namreč sre-
čujemo s finančnimi stiskami lju-
di, katerih dohodki ne zadoščajo za 
osnovno preživetje. Ob dejstvu, da je 
za odraslega posameznika znesek 
denarne pomoči 269 evrov in naj bi 
s tem zneskom pokril vse mesečne 
stroške, od plačila položnic, stroškov 
bivanja, obleke do prehrane, je zne-
sek 30 evrov, kolikor so banke pravi-
loma zaračunavale za vpogled, zanj 
izjemnega pomena. Ta znesek lahko 

pomeni plačilo ene ali tudi več položnic, ali nekaterim prehrano za več dni. 
Menimo, da je ta rešitev nujna, saj se v postopkih izvršb zelo pogosto znaj-
dejo prejemniki denarnih socialnih pomoči, ki zaradi svojih nizkih dohod-
kov niso sposobni poravnavati vse obveznosti.«

Vlada je konec maja sprejela predlog zakona o izvršbi in zava-
rovanju, ki predvideva odpravo pomanjkljivosti veljavne ureditve 
oziroma uresničitev ustavnega načela socialne države. Predlog 
namreč med drugim onemogoča izvršbo na neto minimalno pla-
čo ter prepoveduje bankam, da bi administrativne stroške opra-
vljene izvršbe poplačale iz varovanih prejemkov. Predlog zakona 
izpolnjuje zavezo vlade iz socialnega sporazuma 2015-2016, po 
kateri minimalni varovani znesek, ki v primeru izvršbe ostane dol-
žniku, ne sme biti nižji od neto minimalne plače.

PREDLOG SOCIALNE NOVELE ŽELI 
ZAVAROVATI EKSISTENČNI 
MINIMUM POSAMEZNIKA

Strokovnjaki socialnega podro-
čja so predlog t.i. socialne nove-
le zakona o izvršbi in zavarovanju 
pozdravili, saj se za obravnavo te 
problematike trudijo že več let. Že 
iz same ustave izhaja, da izvršba 
na plačo in druge prejemke dolžni-
ka ne sme prizadeti v tolikšni meri, 
da bi bil ogrožen njegov eksistenč-
ni minimum. Ravno to pa se za se-
daj še dogaja. 

S pričakovanimi sprememba-
mi bo končno izpolnjena zaveza 
iz zgoraj omenjenega socialnega 
sporazuma. Le-ta določa, da mini-
malni varovani znesek, ki v prime-
ru izvršbe ostane dolžniku, ne sme 
biti nižji od neto minimalne plače. 
ki letos znaša 604,35 evra. Skla-
dno s sporazumom je v predlogu 
predvideno tudi zvišanje varovane-
ga zneska, ki mora plačniku osta-
ti po izterjavi navadnih terjatev, s 
70 na 76 odstotkov bruto minimal-
ne plače. 

Po trenutno veljavnem zakonu 
je varovani znesek glede na vi-
šino bruto minimalne plače (le-
tos znaša 790,73 evra) 553,51 
evra, po novem pa naj bi dose-
gel 600,95 evra. Varovani zne-
sek pri izterjavi privilegiranih ter-
jatev, na primer preživnine, naj bi 
ostal pri 50 odstotkih bruto mini-
malne plače.

V NAČRTIH PRAVOSODNEGA 
MINISTRSTVA ŠE DODATNE 

OMEJITVE IZVRŠB
Ministrstvo za pravosodje na-

črtuje še nekaj dodatnih omejitev. 
Tako naj bi bil po novem zavaro-
van tudi veteranski dodatek. Izvrš-
ba nanj bi bila mogoča le v prime-
ru izterjave zakonite preživnine in 
odškodnine za izgubljeno preživni-
no zaradi smrti tistega, ki jo je da-

jal. Nadalje naj bi se iz izvršb izvzeli 
tudi enkratni prejemki ob namesti-
tvi otroka v rejniško družino. 

Pristojno ministrstvo želi v okviru 
predloga zakona urediti tudi uvelja-
vljanja višjih omejitev zaradi vzdr-
ževanih družinskih članov ali dru-
gih oseb, ki jih mora dolžnik preži-
vljati po zakonu. Zavarovani naj bi 
bili po novem tudi večji denarni pri-

livi, ki jih je oseba (ne po svoji kriv-
di) na svoj bančni račun prejela za 
več obdobij naenkrat, in sicer za 
vsako obdobje z zneskom, s kate-
rim bi lahko razpolagala, če bi ga 
dobila v mesecu, v katerem je bila 
upravičena do njega.

OBETA SE PREPOVED BANKAM O 
ZARAČUNAVANJU STROŠKOV IZ 

VAROVANIH PREJEMKOV 
Ena izmed ključnih sprememb, 

ki jo bodo pozdravili predvsem pre-
jemniki socialne pomoči, je ome-
jitev stroškov izvrševalcev sklepa 
o izvršbi v primeru nerubljivih pre-
jemkov. Tu je pomembna pred-

vsem prepoved bankam, da iz va-
rovanih prejemkov poplačajo ad-
ministrativne stroške, nastale pri 
opravljanju izvršbe. Banke namreč 
danes za ugotovitev, da izvršba ni 
mogoča, zaračunajo od 10 in vse 
do 40 evrov. 

Po veljavni zakonodaji si lahko 
banke svoje stroške za vpogled 
v račun, ko izvršbe niso mogoče, 
poplačajo iz sredstev, ki so po za-
konu izvzeta iz izvršbe. S tem torej 
posežejo tudi v ta, za številne edi-
na sredstva za preživetje. S tem 
se del denarnih transferjev, ki jih 
je država namenila socialno šib-
kim, preusmerja v banke, kar je 
po mnenju pravosodnega ministr-
stva nedopustno. Ta problematika 
po podatkih ministrstva za delo, 
družino, socialne zadeve in ena-
ke možnosti zadeva 10.000 pre-
jemnikov denarne socialne pomo-
či, zato so omenjene prepovedi 
bankam na ministrstvu in centrih 
za socialno delo še posebej vese-
li. Nikakor pa seveda v Združenju 
bank Slovenije, kjer menijo, da je 
nesprejemljivo, da jim zakon pre-
prečuje obračunavanje stroškov. 
Prav tako ima s takšno predlaga-
no ureditvijo pomisleke tudi mini-
strstvo za finance.

Tatiana Golob

Na območju Upravne enote Mozirje je mesečno oko-
li 440 prejemnikov rednih denarnih socialnih pomoči ter 
okoli 100 prejemnikov izrednih denarnih socialnih pomoči.

(Foto: ML)
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Aktualno

NEVARNA REGIONALNA CESTA MED MOZIRJEM IN NAZARJAMI

Številne pobude za ograjo za večjo varnost na pešpoti

Roman Čretnik: »Smatramo, da bi 
lahko ograja, ki bi predstavljala 
minimalen strošek, morda kdaj 
rešila tudi kakšno življenje.« 

(Foto: BK)

22. maja je voznik tovornega vozila s prikolico zapeljal preblizu desnemu robu 
vozišča in se obrnil na bok, tik ob sprehajalni poti. (Foto: Benjamin Kanjir)

Med Mozirjem in Nazarjami je 
že dolga leta urejena pešpot, ki jo 
občani obeh občin in drugi redno 
uporabljajo. 22. maja se je ob tej 
poti zgodila prometna nesreča. Vo-
znik tovornega vozila s prikolico 
je zapeljal preblizu desnemu robu 
vozišča in se obrnil na bok, tik ob 
sprehajalni poti. Po tem dogodku 
se je odprla vrsta vprašanj o varno-
sti uporabnikov.

Ob tem je prišla z vseh strani na 
različne pristojne službe, med dru-

gim tudi na uredništvo našega te-
dnika, vrsta pobud za nujno po-
trebno postavitev obcestne ogra-
je. Slednja bi v primeru nesreč va-
rovala pešce in kolesarje na tej po-
ti, ob tem pa preprečila vozilom, da 
bi zdrsnila z vozišča. 

Vprašanje, kaj si mislijo o tem, 
smo naslovili na vodstvo Policijske 
postaje Mozirje. Pomočnik koman-
dirja Matjaž Sem je odgovoril, da je 
za postavitev takšne ograje pristoj-
na Direkcija RS za ceste. Z njihove 

CENTER RINKA SOLČAVA

Imenovana vršilka 
dolžnosti direktorja 

Svet zavoda Center Rinka, zavo-
da za turizem in trajnostni razvoj 
Solčavskega, je konec maja s skle-
pom imenoval Nežiko Kladnik za 
vršilko dolžnosti direktorja tega za-
voda. Imenovanje traja največ šest 
mesecev oziroma do imenovanja 
novega direktorja. Sklep je pričel 
veljati 1. junija.

Že konec aprila je bil zaradi izte-
ka mandata dotedanjemu direktor-
ju Marku Slapniku objavljen razpis 

za prosto delovno mesto. Komisija 
je pregledala prijave in ker v natečaj-
nem postopku ni bil nihče izmed pri-
javljenih kandidatov imenovan za di-
rektorja, se je svet zavoda odločil za 
tak ukrep. Vršilca dolžnosti direktorja 
se lahko imenuje le izmed zaposle-
nih, zato se je svet odločil imenovati 
Nežiko Kladnik, doma iz Podvolovlje-
ka. Kladnikova je bila v centru zapo-
slena na marketingu in trženju.

Marija Lebar

OBČINSKI SVET LJUBNO 

Sprememb cen za pitno in odpadno vodo niso potrdili
Na seji ljubenskega občinskega 

sveta 4. junija so prisotni obravna-
vali elaborata o oskrbi s pitno vodo 
ter o odvajanju in čiščenju odpa-
dne vode v občini. Svetniki elabora-
tov niso potrdili.

Prisotna sta bila tudi direktor JP 
Komunala Mozirje Andrej Ermenc 
in vodja finančno računovodskega 
oddelka Darja Planinšek, ki sta iz-
račune svetnikom še dodatno po-
jasnila. Občinski svet je na koncu 
potrdil predlog področnega odbo-
ra, da se elaboratov ne sprejme. 
Odbor je predlagal tudi znižanje 
občinske subvencije na omrežni-
no. Sedaj ta znaša 75 odstotkov. 
Kot je dejal župan Franjo Naraloč-
nik, so v občini v zadnjih letih do-
dobra prenovili vodovodno omrež-
je, je pa povsem neustrezna in sta-
ra čistilna naprava, ki jo bo v priho-
dnosti potrebno obnoviti. Možen vir 
financiranja je omrežnina, ki jo JP 
Komunala zaračunava porabni-
kom, pa jo nato kot najemnino za 
infrastrukturo prenakazuje v občin-
ski proračun.

Svetniki so se zanimali tudi, kje 
je vzrok za izpad tržne dejavnosti 
Komunale v lanskem letu, iz kate-
rega je v preteklosti podjetje pokri-
valo primanjkljaje na izvajanju go-
spodarske javne službe. Andrej Er-
menc je pojasnil, da lahko izvaja-
jo samo tako tržno dejavnost, ki jo 
določa uredba, sprejeta konec leta 
2013, ki je prinesla kar nekaj spre-
memb. Precejšen je izpad na delih 
pri vodovodnih priključkih in pri po-
dobnih dejavnostih Komunale, saj 
se investitorji ne odločajo več toliko 
za novogradnje, kjer bi bili vodovo-
dni priključki potrebni.

Svetnike je zanimalo tudi, koliko 
je na poslovni rezultat Komunale 
vplival nakup nove upravne zgrad-
be v Mozirju. Ermenc in Planinško-
va sta zatrdila, da to ni imelo vpliva. 
Zgradba se kot kapital oziroma pre-
moženje vnese v poslovne knjige. 
Svetnik in podžupan Anton Špeh je 
dejal, da so za nakup vendarle po-
trebna sredstva. Ermenc pa je odvr-
nil, da bo nakup dolgoročno prine-
sel prihranke, saj je bila sedanja, tu-

di sicer neustrezna zgradba ener-
getsko izredno potratna. Obenem 
bodo v novo pridobljeni objekt pre-
selili vodovodni obrat, ki je doslej de-
loval v najetih prostorih na Rečici ob 
Savinji in tako prihranili denar.

Svetniki elaboratov o oblikova-
nju cen izvajanja storitev obvezne 

javne službe odvajanja in čiščenja 
odpadne vode in o oskrbi s pitno 
vodo niso potrdili. Do naslednje se-
je želijo pridobljene podatke o pla-
čevanju v ostalih občinah, pred se-
jo pa bo materijo ponovno obrav-
naval odbor za gospodarstvo.

Marija Lebar

Celinami, izredno nevarna, je prišlo 
do nas kar nekaj mnenj občanov, 
ki so podobna, kot je naše mnenje. 
Res bi bilo smiselno oziroma kar 
nujno potrebno na tistem mestu, 
kjer se je pripetila nesreča, postavi-
ti dodatne metre ograje. Pešpot, ki 
je tam tik ob cestišču, redno upora-
blja veliko število občanov. Smatra-
mo, da bi lahko ograja, ki bi pred-
stavljala minimalen strošek, morda 
kdaj rešila tudi kakšno življenje.« Po-
buda, naslovljena na direkcijo, je bi-
la v tem tednu s strani občine in SPV 
že poslana. Ob tem Čretnik upa, da 
bo tudi kmalu uresničena. 

S predlogom, da se na omenje-
nem mestu postavi zaščitna ogra-
ja, se strinjajo tudi člani ZŠAM Zgor-
nje Savinjske doline. V vsakem pri-
meru se jim zdi prav, da se, če je 
le mogoče, poskrbi za še večjo var-
nost udeležencev v prometu. V tem 
primeru je to relativno majhen pro-
jekt, ki pa ima lahko veliko pozitiv-
nih dolgoročnih posledic.

Benjamin Kanjir

strani bodo pobudo takoj naslovili 
na njihov naslov. 

Prav tako smo pridobili mnenje 
Sveta za preventivo in vzgojo v ce-
stnem prometu (SPV) Občine Mo-
zirje oziroma predsednika sveta Ro-
mana Čretnika. Dejal je: »Glede na 
to, da je regionalna cesta med Mo-
zirjem in Nazarjami, na odseku pod 
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Gospodarstvo, Iz občin

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Pohiteli s prvim uravnoteženjem proračuna
Na 5. seji rečiškega občinskega sveta, 21. 

maja, je bil na dnevnem redu poleg ostalega 
prvi rebalans letošnjega proračuna. Svetniki so 
imeli o tej temi kar nekaj vprašanj, ob zaključku 
pa so z večino glasov rebalans potrdili.

Člane občinskega sveta je zanimalo, kaj je 
vzrok, da je rebalans pripravljen že tako kmalu. 
Matjaž Goličnik je vprašal, ali je vzrok spremem-
ba v kadrovskem načrtu, ki je sestavni del reba-
lansa, in se tiče zaposlitve organizatorja mreže 
za projekt Medgen borza. Ta projekt bo v juniju 
zaključen. 

Župan Vinko Jeraj in računovodkinja Irena 
Štorgel sta pojasnila, da se z rebalansom mu-

di zato, ker je uvedena nova investicija za cesto 
iz Borseke na Ston, spreminja se investicija, so-
financirana po 23. členu zakona o financiranju 
občin, zmanjšana je dohodnina in uvedene še 
nekatere druge spremembe. Res pa je tudi, da 
je eden od vzrokov kadrovski načrt. Gre za za-
časno podaljšanje zaposlitve na projektu med-
generacijskega centra, kasneje bo za to mesto 
sledil razpis.

Pomisleke ob tem sta izrazila svetnika Vera 
Slokan, ki je menila, da bi bilo potrebno, da si 
medgeneracijski center poišče nove vire finan-
ciranja, in Marko Atelšek, ki je to misel potrdil, 
ob tem pa dodal, da center dobro deluje in da 

so občani z delovanjem zadovoljni. Jože Venin-
šek je spomnil, da je projekt medgeneracijske-
ga centra »podedovan« od prejšnjega občinske-
ga sveta in ga je pač treba speljati do konca. Ob-
činska uprava naj se pozanima glede možnih 
oblik nadaljnjega delovanja in dodatnega finan-
ciranja.

Župan Vinko Jeraj se je strinjal, da bo v bo-
doče potrebno poiskati ustrezno organizacijsko 
obliko delovanja centra in vire financiranja. Ob-
činski svet je nato z večino glasov sprejel sklep, 
da sprejema prvi rebalans proračuna za leto 
2015.

Marija Lebar

SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA

Podelili priznanja najuspešnejšim inovatorjem 

Inovatorji podjetja BSH Hišni aparati Nazarje s priznanji (Foto: Jože Miklavc)

Savinjsko-šaleška gospodarska zbornica 
(SŠGZ) je že 16. leto zapored izvedla projekt 
zbiranja in ocenjevanja inovacij v Savinjsko-
-šaleški regiji. Na razpis se je odzvalo osem 
prijaviteljev z 18 inovacijskimi predlogi (pro-
jekti), pri katerih je sodelovalo rekordnih 200 
inovatorjev. Za četrtino večje število prijav od 
predhodnega leta je spodbudno. Vse na le-
tošnjem razpisu sodelujoče inovacije so bile 
profesionalnega tipa – podprte s strani pod-
jetij. Samostojni inovatorji se tokrat niso pri-
javili. 

Komisija za ocenjevanje inovacij je podelila 
tri bronaste, sedem srebrnih in osem zlatih pri-
znanj, na nacionalno ocenjevanje, ki poteka na 
nivoju Gospodarske zbornice Slovenije (GZS), 
so se uvrstile tri najboljše ocenjene inovaci-
je: kuhinjski aparat MaxxiMUM in popolnoma 
vgradni espresso avtomat IC6 podjetja BSH Hi-
šni aparati d.o.o. Nazarje ter nova generacija 
vgradnih pečic H-BIO 45/60-14 podjetja Gore-
nje d.d. Velenje. 

Na podelitvi priznanj, ki je bila 3. junija v hote-
lu Paka v Velenju, so najboljše inovatorje SAŠA 
regije nagovorili predsednica SŠGZ dr. Cvetka Ti-
nauer, generalni direktor GZS mag. Samo Hribar 
Milič, predsednik komisije za ocenjevanje inova-
cij pri SŠGZ Bojan Stropnik ter podžupan Mestne 
občine Velenje (MOV) Peter Dermol.

INOVACIJA JE KOT KRI 
Po besedah dr. Cvetke Tinauer bo potreb-

no tudi v bodoče napeti vse sile in vse napore 
usmeriti v nadaljnjo internacionalizacijo, v izvoz, 
s tem pa v višjo kvaliteto produktov, proizvodov 
in storitev ter poslovnih modelov. 

»Inovacija je kot kri, ki se pretaka po žilah in 
hrani naše možgane in srce. Inovacija je tista, ki 
odloča o usodi naših podjetij in je tisti ključni de-
javnik, ki odloča o naši konkurenčnosti. Je torej 

tudi ključna naložba v uspešno prihodnost,« je 
poudarila predsednica tukajšnje zbornice in če-
stitala inovatorjem, direktorjem, upravam družb 
ter vsem zaposlenim za njihovo delo in za zaslu-
žena priznanja.

PRIZNANJE SŠGZ KLJUČ DO DRŽAVNIH 
PRIZNANJ INOVATORJEM

Bojan Stropnik je predstavil letošnjo bero ino-
vacij in način dela komisije. Menil je, da je ta sis-
tem nezamenljiva stopnja do konkuriranja za 
najvišja državna in mednarodna priznanja na 
področju inovativnosti. 

Mag. Samo Hribar Milič je spregovoril o go-
spodarskih razmerah v Sloveniji ter o vlogi in po-
menu inovativne dejavnosti, ki je srčika razvoja 
in svetilnik naši industriji ter gospodarskemu sis-
temu. 

Podžupan MOV Peter Dermol je dejal, da mu 
njegova delovna kariera, povezana z gospo-
darstvom, koristi tudi pri sedanjem delu, saj iz 
pozicije lokalne skupnosti bolje razume pomen 
inovacijske dejavnosti in jo bo podpiral v okviru 
razmer in možnosti. 

Priznanja za najboljše inovacije SAŠA regi-
je sta podelila dr. Cvetka Tinauer in Bojan Stro-
pnik. Poleg prej omenjenih je ekipa avtorjev iz 
BSH Hišni aparati Nazarje prejela zlato prizna-
nje za espresso avtomat EQ.6 in skupina avtor-
jev istega podjetja srebrno priznanje za monta-
žno linijo za sestavo vgradnega kavnega avto-
mata IC6. 

Podelitev priznanj so s petjem popestri-
li člani okteta Žetev pod vodstvom Mitje Veni-
šnika.

Jože Miklavc
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Varuhinja človekovih 
pravic v sredo v Lučah

Vlasta Nussdorfer, varuhinja 
človekovih pravic, bo skupaj s so-
delavci v sredo, 17. junija, poslova-
la v občini Luče. S poslovanjem zu-
naj sedeža se skuša institucija Va-
ruha človekovih pravic približati ti-
stim, ki jo potrebujejo in ne more-
jo priti v Ljubljano. Povprečno en-
krat na mesec varuhinja s sodelav-
ci obišče določen predel Slovenije 
in se pogovori z vsemi, ki ocenjuje-
jo, da so jim kršene pravice in jim 
lahko pomaga. 

Za pogovor se je treba prijavi-
ti na brezplačno telefonsko števil-
ko 080 15 30 najkasneje do tor-

ka, 16. junija, do 12. ure. Pogovo-
ri bodo potekali v prostorih Občine 
Luče. Po pogovorih z vsemi, ki bo-
do varuhinji in njenim sodelavcem 
predstavili svoje težave, se bo varu-
hinja predvidoma ob 14:30 v pro-
storih občine srečala tudi z župa-
nom Cirilom Roscem. 

Ugotovitve poslovanja bo pred-
stavila na krajši novinarski konfe-
renci, ki bo potekala v prostorih ob-
čine in se bo začela predvidoma 
ob 15:30. Točna ura bo znana dan 
pred poslovanjem in bo objavljena 
na spletni strani www.varuh-rs.si.

NK

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Potrdili priznanja za 
najzaslužnejše občane

Župan Vincenc Jeraj je na sejo 
rečiškega občinskega sveta, ki je 
bila 21. maja, uvrstil tudi točko o 
prejemnikih letošnjih občinskih pri-
znanj. Ta bodo podeljena na slav-
nostni seji, ki bo 17. junija v okviru 
dogajanj ob praznovanju občine 
Rečica ob Savinji.

Prejete predloge za priznanja je 
predhodno obravnavala komisija 
za mandatna vprašanj, volitve in 
imenovanja. Svetnik Jože Veninšek 
je ob kandidaturah menil, da izbor 
prejemnikov ni najbolj posrečen in 
da ljudje, ki o tem odločajo, prema-
lo poznajo preteklost posameznih 
kandidatov.

Predsednik omenjene komisije 
Matjaž Goličnik je dejal, da je ravno 
zato, ker komisija kandidatov sa-

ma ne pozna dovolj dobro, sedaj 
predlagala spremembo postopka 
tako, da bo v bodoče odpiranje po-
bud izvedla že občinska uprava in 
ne komisija na svoji seji. Člani ko-
misije bodo tako dobili obrazloži-
tve že z gradivom in jih bodo lah-
ko zato bolje proučili. Tudi župan 
Jeraj je menil, da bo verjetno v bo-
doče potrebno spremeniti pravil-
nik, ker se izkazujejo nekatere po-
manjkljivosti.

Občinski svet je z večino glasov 
potrdil predloge za prejemnike pri-
znanj. Zlati grb občine bo prejel Bo-
židar Atelšek, srebrnega Alojz Bla-
žič, Franc Finkšt in Peter Kolenc, bro-
nasti grb pa Veteranska ekipa PGD 
Rečica ob Savinji ter Franc Kolenc.

Marija Lebar

Kmetijska zadruga Šaleška dolina je prejela kar štiri kipce kakovosti. 
(Fotodokumentacija KZŠD)

DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ 2015

Lepa bera priznanj za razstavljavce z našega 
območja

V zadnjih dneh maja je na Ptuju 
potekala vsakoletna državna raz-
stava pridelkov in izdelkov sloven-
skih kmetij. Tradicionalno se pred-
stavljajo tudi naši razstavljavci. Po-
novno so osvojili precej prestižnih 
priznanj in s tem dokazali kakovost 
svoje pridelave ali predelave, v ka-
tero vlagajo veliko truda, ljubezni in 
znanja, temelječega na tradiciji na-
šega okolja.

Kipec kakovosti, ki ga prejme 
razstavljavec, ki tri leta zapored 
osvoji zlato priznanje, je letos preje-
la Kmetijska zadruga Šaleška doli-
na, in to kar štiri za štiri vrhunske iz-
delke iz lastne sonaravne proizvo-
dnje jabolk znamke Slodar. Kipec 
kakovosti so osvojili za 100-odsto-
tni jabolčni sok toukec, jabolčne kr-
hlje, jabolčni čips in jabolčni čips s 
cimetom; za jabolčne krhlje s cime-
tom pa so prejeli srebrno priznanje.

Pri nekaterih ocenjevanjih, kot 
so vina, olja, kisi, žganja, ni bilo 
predstavnikov naših kmetij. Precej 
drugače je pri predelavi sadja in 
zelenjave. Zlato priznanje je za do-
mači mešani sadni džem osvojila 
Anica Bider (kmetija Trenkl iz Žla-
bra), prav tako zlato za jagodno 
marmelado Alojzija Goltnik (kme-
tija Goltnik iz Brezja), za borovni-
čevo in za brusnično marmelado 

pa Marjeta Štiftar (kmetija Rogar 
iz Podolševe). Srebrno priznanje je 
prejela Milena Marolt iz Podveže za 
žele iz ribeza in bronasto priznanje 
za slivovo marmelado. Marija Kra-
mer iz Šmihela je osvojila srebro za 
breskovo marmelado, Robi Plesnik 
(kmetija Plesnik iz Podolševe) pa 
za ribezovo marmelado. 

Zlato priznanje je prejel tudi Edi 
Jurjevec (ekološka kmetija Prodnik 
iz Juvanja) za vložene šparglje v ki-
su. Anica Bider je za mešan motni 
nektar dobila srebro.

Tudi pri mlečnih izdelkih je bi-
la bera priznanj lepa. Martina 
Pečnik Herlah (Kmetija Jerše) je 

osvojila zlato za Jeršetovo skuto. 
Za tradicionalno skuto je Valenti-
na Rosc iz Strmca prejela srebr-
no priznanje, prav tako priznanje 
je osvojila skuta, izdelek turistič-
ne kmetije Jelke Petek iz Tirose-
ka. Za navadni jogurt je Jelka Pe-
tek prejela zlato. Prav ta kmetija 
se lahko pohvali z zlatom še za 
sir za žar. Za mehke sire sta pre-
jela bronasti priznanji Valentina 
Rosc za mladi sir z orehi in Bo-
štjan Goličnik (kmetija Hribršek 

iz Šmihela) za mladi sir s papri-
ko in prav tako bronasto prizna-
nje za sir za žar.

Pri izdelkih iz žit je Jožica Len-
ko iz Tera za domači kruh osvojila 
zlato priznanje, dve srebrni prizna-
nji pa Edi Jurjevec (ekološka kmeti-
ja Prodnik) za špargljev kruh in aj-
dov kruh z orehi.

Priprava, skrb in negovanje su-
hih mesnin so ponos marsikatere-
ga Zgornjesavinjčana. Tudi ocenje-
valne komisije so bile tega mnenja. 
Zlato priznanje je za savinjski želo-
dec prejel Jožef Mlinar (Čebulovi iz 
Šentjanža). Kar štiri od petih sre-
brnih priznanj za suhi želodec so 
osvojili naši predstavniki, in sicer: 
Lovrenc Mlinar za savinjski želo-
dec (Čebulovi iz Šentjanža), Bran-
ko Petek za zgornjesavinjski že-
lodec (kmetija Selišnik iz Podvo-
lovljeka), Marija Ermenc iz Florja-
na za savinjski želodec in prav ta-
ko srebro za savinjski želodec Edi 
Jurjevec (ekološka kmetija Pro-
dnik). Bron je za savinjski želodec 
prejel Franc Špeh (kmetija Špeh iz 
Krnice).

Marija Lebar
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MITJA VENIŠNIK, UMETNIŠKI VODJA OKTETA ŽETEV

Ljubitelji lepega petja 
bodo še naprej deležni 

dobrodejnega pridelka Žetve

O našem tokratnem sogovorniku, 
Mitju Venišniku, smo že večkrat pisa-
li, zlasti v povezavi z uspehi pevskih 
sestavov, ki jih vodi, na različnih pre-
stižnih glasbenih tekmovanjih in re-
vijah. Razlog za ta intervju pa je pe-
ta obletnica delovanja okteta Žetev iz 
Luč, ki je s svojimi nastopi dobro po-
znan in priljubljen po Zgornji Savinj-
ski dolini ter širše.

- Začetki okteta Žetev segajo pet let nazaj. 
Kako je prišlo do vašega sodelovanja s fanti iz 
Luč?

Z večino fantov se poznamo že iz osnovne šo-
le, ko so bili moji učenci pri pouku glasbe. Verje-
tno je tudi to botrovalo njihovi odločitvi, da so me 
povabili k sodelovanju. Z velikim veseljem sem 
sprejel težko in odgovorno nalogo umetniškega 
vodje, saj sem že takrat vedel, da se v njih skriva 
zelo močan in kakovosten pevski potencial. Po-
stali smo pravi prijatelji, dobro se počutim v nji-
hovi družbi.

- Kdo ste člani okteta in od kod prihajate?
Hm, kdo smo? Pa povejmo takole (z nasme-

hom): Janez Rosc poje prvi tenor in je tudi pred-
sednik okteta, Niko Bezovnik prav tako prvi tenor 
pa odgovoren za stike z javnostjo, Bojan Čopar 
poje drugi tenor in je uradni govornik, Rok Suho-
dolnik, drugi tenor in duša za vse, moja malen-
kost, bariton in umetniški vodja, Tomaž Robnik, 
bariton in realizator vseh mogočih in nemogo-
čih zadev, Dominik Prušnik, bas, sanator vseh 
mogočih in nemogočih zadev, in Klemen Matk, 
bas in glavni akumulator energije. Vsi smo z 
našega konca, eni priženjeni, drugi odženjeni, 
sploh pa to ne igra neke pomembne vloge.

- Kdaj in kje imate vaje?
Vaje imamo enkrat tedensko v glasbeni učil-

nici Osnovne šole Blaža Arniča Luče, ki nam je 
velikodušno in z veliko mero razumevanja pro-
stor dala v uporabo, za kar gre hvala prejšnji 
ravnateljici, gospe Valči Robnik in zdajšnji, go-
spe Andreji Urh. Ko pa je sila, na primer v teh 
dnevih, imamo vaje tudi dvakrat ali celo trikrat 
tedensko.

- Kako potekajo vaje?
Vaje potekajo po ustaljenih tirnicah: najprej 

debata o opravljenih dolžnostih in o prihodnjih 
ciljih, nato upevanje, utrjevanje že osvojenega 
gradiva, študij novega materiala, nato pa sledi 
pogovor o vsem in seveda tudi kanček družab-
nosti ...

- Koliko časa je potrebno, da uvežbate novo, 
zahtevno skladbo?

Prag težavnosti se nam iz sezone v sezono 
spreminja – razumljivo, na bolje! Enostavne 
skladbe obvladamo že po prvi vaji, včasih pa se 
najdejo tudi takšne, ki nam dajo malo več misli-
ti … in delati.

- Za vami so številni nastopi, bi katerega po-
sebej izpostavili?

Najbolj se mi je vtisnil v spomin naš prvi na-
stop na območni reviji leta 2010 v Nazarjah, kjer 

smo se prvič predstavili v novi zasedbi. Vselej 
pa ima vsak koncert ali nastop svoj poseben 
čar, zato ne smem izpostavljati še kakšnega, 
ker bi bil morda krivičen do občutkov mojih so-
pevcev.

- Sodelovali ste tudi na nekaterih tekmova-
njih pevskih sestavov, s kakšnim uspehom?

Do sedaj se tekmovanj nismo udeleževali preti-
rano, smo pa oktobra 2010 v Radovljici na držav-
nem tekmovanju oktetov in malih pevskih skupin 
prejeli nagrado za najboljši debitantski sestav, na 
regijskem tekmovanju v Dravogradu novembra 
2011 smo prejeli srebrno priznanje. Rad bi ome-
nil, da smo že dvakrat zapored na območnih re-
vijah dosegli državni nivo, kar imamo v načrtu v 
bodoče s pridom izkoristiti. Regijskih revij se tudi 

udeležujemo in zmeraj »požanjemo« odobrava-
nje publike in tudi ocenjevalcev.

- Vemo, da izvajate tudi manj znane ljudske 
in ostale pesmi. Kako pridete do tega gradiva?

Gradivo za repertoar jemljem iz svoje zakla-
dnice najrazličnejših publikacij, ki sem jih zbral 
v vseh letih svojega delovanja na tem področju, 
sodelujem z velikim številom kolegov, ki ravno 
tako vodijo odrasle pevske sestave in si z njimi 
izmenjujem izkušnje, note ... V povezavi sem tu-

di z lepim številom mladih slovenskih skladate-
ljev, ki ustvarjajo novo glasbo, ki nam je v po-
seben izziv, ne smem pa pozabiti na moja dva 
mentorja na glasbeni akademiji, ki sta mi bila 
zmeraj velik navdih s svojimi stvaritvami, to sta 
Jakob Jež in Lojze Lebič. 

Seveda prisluhnem tudi željam mojih sopev-
cev. Veliko pozornosti naklonimo ljudskim pe-
smim, ki so nastajale na območju Luč in Sol-
čave. Tudi pesmi Tonča Mlačnika so v našem 
repertoarju. Trudimo se, da bi obšli »železni iz-
bor« pesmi oktetov, ki delujejo v Sloveniji, v na-
slednjih sezonah bomo skušali nadgraditi našo 
»setev« s skladbami iz nam še neodkritih obdo-
bij in dežel. Nikakor pa ne bomo zanemarili na-
še slovenske ljudske skrinje, v kateri bomo našli 
neizčrpen vir navdiha za delo. Žetev bo obilna!

- Nastopate tudi na dobrodelnih prireditvah. 
Kaj menite o takem načinu pomoči drugim?

Če naše petje pripomore k uresničitvi pleme-
nitega in dobrega cilja, se bomo povabilu zme-
raj z veseljem odzvali.

- Tudi sicer priskočite na pomoč. Lani ste zna-
nemu lučkemu glasbenemu in pesniškemu za-
nesenjaku Tonetu Mlačniku priskočili na pomoč 
ter ga oskrbeli z drvmi za zimo.

Ja, Tonetu smo »zrihtali« drva v zahvalo, ker 
nam je velikokrat pokazal, da nam zaupa in ver-
jame, da v Lučah pesem ne bo zamrla. Zato se 
bomo tudi mi še bolj potrudili, da se ne izneveri-
mo njemu in ostalim Lučanom, ki so naša naj-
zvestejša publika.

Mitja Venišnik (Foto: Marija Lebar)

»Prag težavnosti se nam iz sezone v se-
zono spreminja – razumljivo, na bolje! 
Enostavne skladbe obvladamo že po pr-
vi vaji, včasih pa se najdejo tudi takšne, 
ki nam dajo malo več misliti … in delati.«

»Gradivo za repertoar jemljem iz svo-
je zakladnice najrazličnejših publikacij, ki 
sem jih zbral v vseh letih svojega delova-
nja na tem področju, sodelujem z velikim 
številom kolegov, ki ravno tako vodijo od-
rasle pevske sestave in si z njimi izmenju-
jem izkušnje, note ...«
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- Na vaših nastopih dobi poslušalec-gledalec 
vtis, da je vaše petje iskreno, da tudi sami pevci 
uživate v izvajanju. To drži?

Brez dvoma! Vsem članom okteta je bila lju-
bezen do petja dana že v zibko, kot se reče. To, 
kar so poslušali kot mulci pri svojih starših in sta-
rih starših, sosedih ..., to sedaj nosijo naprej s sa-
bo in z velikim uspehom prenašajo tudi na mlaj-
še rodove, konkretno na svoje otroke, katere že 
spoznavam v šoli kot njihov učitelj in zborovod-
ja. Začaran krog, ki se, verjamem, ne bo prekinil. 

Čutim, da dihajo z nami. Koliko ljubezni do vse-
ga, zraven pa seveda do petja je v našem delu, 
povedo obrazi fantov, ki kar žarijo med petjem.

- Ste člani med seboj prijatelji, zapojete kdaj 
tudi zase?

Tudi za to se seveda najde čas. Takrat se 
pravzaprav vse ustavi, ne znamo prenehati. Tre-
nutno za kaj takega primanjkuje dni, da bi si ob 
vseh vajah to lahko privoščili. Ko bo naša oble-
tnica za nami, bomo z veseljem zapeli kakšno 
tudi za svoje razvedrilo in oddih.

- Kolikšen del ima pri vašem delovanju razu-
mevanje družin? Člani v delovanje vložijo kar 
nekaj svojega prostega časa?

Ne samo prosti čas, tudi delovni čas je treba 
včasih zelo prikrojiti. Sploh pa čas, ki naj bi ga 
preživeli z družino in otroki. Vendar je razumeva-
nje domačih na zelo visoki ravni in nam vsi sto-
jijo ob strani, tako otroci kot tudi žene in dekleta. 
Včasih se sicer zalomi ob kakšni pozni uri po-
vratka domov, a je kmalu vse pozabljeno. Brez 
takšne podpore, kot smo je deležni s te strani, ne 
bi šlo. Lahko rečem, da so vsi omenjeni ponosni 
na naše delo.

- Kako boste obeležili obletnico?
Izid ploščka, za katerega je v veliki meri za-

služen tudi naš prijatelj Boštjan Podlesnik, ve-
liko pa je pripomogla tudi mag. Simona Molič-
nik, izvedba koncerta v Lučah na kresni večer, 

potem pa zaslužena pavza do naslednje sezo-
ne. Da pa ne bo vse kar tako šlo mimo nas, si 
bomo privoščili en »fajn« piknik – z družinami 
vred!

- Pa načrti? Bomo lahko ljubitelji lepega petja 
še naprej uživali v vaših nastopih?

Načrte za vnaprej že imamo, a se pustite pre-
senetiti! Lahko pa obljubim, da nas boste še sli-
šali. Oktet bo žel!

Marija Lebar

»V naslednjih sezonah bomo skuša-
li nadgraditi našo »setev« s skladbami iz 
nam še neodkritih obdobij in dežel. Nika-
kor pa ne bomo zanemarili naše sloven-
ske ljudske skrinje, v kateri bomo našli 
neizčrpen vir navdiha za delo. Žetev bo 
obilna!«

Veliko pozornosti naklonimo ljudskim 
pesmim, ki so nastajale na območju Luč 
in Solčave. Tudi pesmi Tonča Mlačnika so 
v našem repertoarju.« 

OBČINA LJUBNO

Skrb za najmlajše je naložena družini, a tudi lokalni 
skupnosti

Župan Franjo Naraločnik (desno) in občinska uprava sta pripravila slovesen sprejem za novorojenčke 
in njihove družine. (Foto: Marija Lebar)

V ponedeljek, 25. maja, je bilo v mali dvorani 
kulturnega doma na Ljubnem ob Savinji še po-
sebej živahno. Župan Franjo Naraločnik in ob-
činska uprava sta pripravila slovesen sprejem 
za novorojenčke in njihove družine. 

Od prejšnjega sprejema je bilo v občini v le-
tu 2014 rojenih enajst otrok in v letošnjem letu 
prav toliko. Med zbranimi je bila tokrat tudi dru-
žina z dvojčkoma. Župan je v pozdravnem na-
govoru dejal, da je pomembno srečanje in med-
sebojno spoznavanje, saj je skrb za malčke tu-
di skrb občine. Ta zagotavlja primerne standar-
de tako v vrtcu kot v osnovni šoli. Poudaril je, da 
so vrata na občini vedno odprta za vsakega ob-

čana, tudi za mlade družine, ki jim bodo v prime-
ru potrebe na občini rade volje po svojih močeh 
priskočili na pomoč. 

»Dragi starši, vi ste tisti, ki ste današnji dan, ki 
je bil v prejšnji državi simbolno imenovan Dan 
mladosti, in našo občino polepšali z najlepšim 
šopkom, z vašimi novorojenčki. Na vseh nas je, 
da tem malčkom skupaj oblikujemo lepo pot v 
življenje v občini, kjer se prepleta tradicija s so-
dobnimi trendi,« je med drugim dejal župan. 

Skupaj s sodelavkami je vsaki družini pre-
dal knjižno darilo. Simbolično denarno nagrado 
pa je že pred časom določil občinski svet, in si-
cer za prvega otroka 130, za drugega 180 in za 

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO 
GRUŠOVLJE

Napovedali 
pestro dogajanje 

ob devetdeseti 
obletnici obstoja 

Grušoveljski prostovoljni gasilci se v teh dneh 
pospešeno pripravljajo na dogodke, s katerimi 
bodo obeležili devet desetletij delovanja svojega 
društva. Osrednje dogajanje pripravljajo za so-
boto, 20. junija, ko bodo na proslavi predali na-
menu novo gasilsko vozilo GVM 1. 

Ob tej priložnosti se bodo z zahvalo spomnili 
botrov vozila, podeljena bodo visoka gasilska pri-
znanja, pripravljen bo privlačen kulturni program. 
Po uradnem delu bo sledila gasilska veselica, na 
kateri bo goste zabaval Ansambel Toneta Rusa.

Že en teden prej bodo v Grušovljah pripravi-
li društveno slovesnost. Na njej bodo zaslužnim 
članom podelili društvena priznanja in priznanja 
Gasilske zveze Zgornje Savinjske doline.

Marija Lebar

tretjega ter nadaljnje 200 evrov pomoči. Sledilo 
je prijazno druženje, ki ga je popestrila citrarka 
Mojca Lenko.

Marija Lebar
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ZAVOD ZA GOZDOVE SLOVENIJE, OBMOČNA ENOTA NAZARJE 

Teden gozdov s sloganom Negujmo slovenske 
gozdove

Prejemniki priznanj od leve: Janez Robnik, Milko Detmar, Andreja Poličnik, Srečko Urtelj in Vladimir 
Mravljak (Foto: Slavica Tesovnik)

Na Visoki šoli za varstvo okolja Velenje so v 
četrtek, 28. maja, na temo gozdov in njihovega 
negovanja pripravili predavanja in predstavitve. 
Osrednja prireditev je bila podelitev priznanj na-
zarske območne enote (OE) Zavoda za gozdo-
ve Slovenije najskrbnejšim lastnikom gozdov in 
najbolj prizadevnemu gozdarju. Ob koncu je bi-
lo razglašeno drevo leta, ki so ga izbrali v Nazar-
jah. Dogajanje je bilo v sodelovanju zavoda za 
gozdove, Savinjskega gozdarskega društva in 
visoke šole obiskano s strani gozdarjev, lastni-
kov gozdov in študentov. 

Začelo se je s predavanjem na temo pomena 
nege gozda v lesno proizvodnih gozdovih, sledi-
la je predstavitev primerov dobrih praks in ogled 
razstave plakatov o pomenu nege gozdov. Po 
uvodnih dogajanjih je bila osrednja prireditev, 
na kateri je v uvodu spregovoril dekan visoke šo-
le doc. dr. Boštjan Pokorny. V nadaljevanju je be-
sedo povzel Marijan Denša, vodja odseka za go-
jenje in varstvo gozdov na ZGS OE Nazarje. 

V letu 2015 so najskrbnejši lastniki gozdov: so-
lastniki v gozdu na Petkovem posestvu v krajev-
ni enoti Luče, Janez Robnik iz Okonine v krajev-
ni enoti Gornji Grad, revirne pisarne Ljubno, goz-
dar Nadškofije Ljubljana Milko Detmar v krajev-
ni enoti Gornji Grad, revirne pisarne Gornji Grad, 
Srečko Urtelj iz Nazarij v krajevni enoti Šoštanj, re-
virne pisarne Nazarje, in Vladimir Mravljak iz Škal 
v krajevni enoti Šoštanj, revirne pisarne Šoštanj. 
Najbolj prizadevna gozdarka oziroma uslužben-
ka ZGS je Andreja Poličnik, ki na ZGS OE Nazarje 
dela kot računovodkinja. Natančne obrazložitve, 
ki jih je podal Denša, so podale sliko zaslužnih 
za priznanja. K besedi je bil povabljen tudi name-
stnik vodje območne enote Nazarje Vid Preložnik.

Za drevo leta je bila letos izbrana bukev, dre-
vo, ki v naših krajih avtohtono zavzema precej-
šen del gozdov. Prireditev je bila pospremljena z 
zvoki harmonike Tomaža Ocvirka, gojenca Glas-
bene šole Goter. Ni manjkalo gozdnih dobrin in 
drugih dobrot, s katerimi so prisotne pogostili 
ponudniki nazarske tržnice.

Slavica Tesovnik

POPRAVEK
V vestički o dobitnikih priznanj nazarske 

območne enote zavoda za gozdove v prej-
šnji številki Savinjskih novic sta bila napač-
no navedena podatka. Milko Detmar, gozdar 
Nadškofije Ljubljana v krajevni enoti Gornji 
Grad je prejel priznanje za skrbnega lastnika 
gozda, Andreja Poličnik, računovodkinja na 
ZGS OE Nazarje, pa priznanje za najbolj pri-
zadevno uslužbenko zavoda. Obema in bral-
cem se za napako opravičujem.

Slavica Tesovnik

V NAZARSKI TRGOVINI MERCATOR ZAKLJUČENA DOBRODELNA AKCIJA 

Ček v roke gasilcem, vrtcu in 
turističnemu društvu darilni kartici

V dobrodelni akciji so se sredstev veselili gasilci, otroci vrtca in člani turističnega društva. 
(Foto: Marija Šukalo)

S podelitvijo simboličnega čeka in sredstev 
na račun se je 26. maja končala dobrodelna ak-
cija Mercatorja v Nazarjah Radi delamo dobro. 
Skupina Mercator je akcijo izvajala na stotih pro-
dajnih mestih po Sloveniji. Z njo tretjo leto zapo-
red želi izboljšati kakovost življenja v manjših 
krajih in tako vračati dobro v okolja, kjer deluje.

V akciji, ki je potekala cel april, so kupci odlo-
čali o prejemniku donacije. Vodja marketa Mar-
jana Fürst je med društvi v občini Nazarje izbra-
la Prostovoljno gasilsko društvo Gorica ob Dreti 
in nazarska vrtec ter turistično društvo. Kupci so 
ob svojem nakupu prejeli žeton, z metom v skri-
njico pa izbrali svojega favorita. 

Letos so največ žetonov, to je 5.064, prejeli 
gasilci, vrtec jih je zbral 4.408, turistično društvo 
pa 719. Medtem ko sta drugo- in tretjeuvršče-
ni prejela darilno kartico z dvesto in sto evri, je 
transakcijski račun gasilcev bogatejši za tisoča-
ka. Sredstva bodo bo besedah poveljnika PGD 
Gorica ob Dreti Aleša Tevža v društvu porabili za 
izobraževanje in rekreacijo najmlajših. 

Dogodka se je udeležil tudi župan občine Nazar-
je Matej Pečovnik, ki je pohvalil akcijo Mercatorja in 
se zahvalil za njihovo družbeno odgovornost. Ga-
silci so ob tej priložnosti prikazali vajo gašenja z ga-
silnikom in gašenje ognja ob vnetju plina. 

Marija Šukalo
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90 LET PROSTOVOLJNEGA GASILSKEGA DRUŠTVA SOLČAVA

Gasilci prisluhnejo še tako tihemu klicu na pomoč
Konec maja je v Solčavi potekalo 

pestro dogajanje, s katerim so obe-
ležili 90-letnico delovanja domače-
ga prostovoljnega gasilskega dru-
štva. Vrhunec je bila osrednja slove-
snost, na kateri so namenu preda-
li novo gasilsko vozilo, društvo pa je 
od Gasilske zveze Slovenije prejelo 
plamenico prve stopnje. 

Člani in njihovi gostje so se zbra-
li pred solčavskim gasilskim do-
mom, od koder so se v povorki 
mimo slavnostne tribune napoti-
li na prireditveni prostor. Proslavo, 
ki jo je duhovito povezoval Franci 
Podbrežnik – Solčavski, so priče-
li s slovensko himno, sledil je poz-

drav predsednika PGD Solčava Pe-
tra Poličnika. Ta se je zahvalil svo-
jim sotovarišem gasilcem, ki v de-
lo društva prispevajo poleg svoje-
ga časa dostikrat tudi del samega 
sebe. Solčavsko društvo pokriva 
obširno območje, kar 102 kvadra-
tna kilometra, zato mora skrbeti za 
ustrezno gasilsko premo. Že pred 

časom so tako začeli varčevati za 
nakup novega kombija, kar jim je 
s pomočjo dobrotnikov, ki se jim je 
zahvalil, sedaj tudi uspelo. 

Sledil je blagoslov novega gasil-
skega kombija, ki ga je opravil dr. 
Karel Gržan. Županja občine Solča-
va Katarina Prelesnik je ključ vozila 
predala poveljniku solčavskih gasil-

cev Matjažu Ramšaku, ta pa vozniku 
Evgenu Pečovniku. Slednji je poleg 
avtomobila prižgal tudi sireno, tako je 
bil kombi uradno predan v uporabo.

Županja se je zahvalila gasil-
cem za požrtvovalno delo in deja-
la, da gasilci opravljajo plemenito 
poslanstvo ter prisluhnejo še tako 

rahlemu klicu na pomoč. Občina 
bo po njenih besedah še naprej po 
svojih močeh podpirala dejavnost 
prizadevnega društva.

Predsednik in poveljnik Gasil-
ske zveze Zgornje Savinjske do-
line, Janko Žuntar in Slavko Bric, 
sta v družbi Prelesnikove najza-
služnejšim devetim članom preda-

la priznanja zveze. Žuntar, kot član 
upravnega odbora Gasilske zveze 
Slovenije, je PGD Solčava predal 
še plamenico prve stopnje, Slav-
ko Bric pa bronasti znak civilne za-
ščite. Podeljena so bila še društve-
na priznanja in zahvale za pomoč 
pri nakupu vozila in razvoju dru-
štva. Spregovorili so tudi predstav-
niki sosednjih zvez Jezersko in Čr-
na na Koroškem ter sosednje čez-

mejne občine Železna Kapla.
Del programa, ki je na zabaven 

način prikazal utrinke iz življenja 
gasilca, so oblikovali člani Kultur-
nega društva Franc Herle, na ve-
selici pa je zaigral ansambel Zma-
ji. Športni del, tekmovanje v »nami-
znem nogometu«, ki so ga začeli 
še pred osrednjo slovesnostjo, pa 
je prekinila ploha.

Tekst in fotografije: Marija Lebar

Janko Žuntar (levo) je v imenu Gasilske zveze Slovenije predsedniku PGD 
Solčava Petru Poličniku (desno) izročil plamenico I. stopnje. 

Novo gasilsko vozilo je z duhovno mislijo in blagoslovom na pot 
pospremil dr. Karel Gržan. 

Iz rok županje Katarine Prelesnik je ključe vozila prevzel poveljnik PGD 
Solčava Matjaž Ramšak. 
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JADRANSKI UDAR 2015

Del vojaške vaje potekal tudi v Lučah
V začetku meseca junija je Slo-

venska vojska v sodelovanju z za-
vezniškimi državami in ob podpo-
ri vojaškega letalstva, tankistov 
ter artilerije četrto leto zapored pri-
pravila mednarodno vojaško vajo 
Adriatic Strike, v prevodu Jadran-
ski udar. Vajo je organiziralo in vo-
dilo poveljstvo 15. polka vojaškega 
letalstva iz vojašnice Jerneja Mola-

na v Cerkljah ob Krki v sodelovanju 
z Združenim operativnim centrom 
Slovenske vojske ter ob podpori 1. 
brigade, 72. brigade, Logistične 
brigade, Enote za podporo delova-
nja, Enote za specialno delovanje 
in 430. mornariškega diviziona. 

Na letošnji vaji je sodelovalo pre-
ko 450 udeležencev, od tega 200 
vojakov iz Avstrije, Belgije, Češke, 
Črne gore, Francije, Hrvaške, Italije, 
Kanade, Litve, Latvije, Madžarske, 
Nizozemske, Romunije, Slovaške, 
Združenih držav Amerike ter Turči-
je kot opazovalke. Namen vaje je 

bilo usposabljanje usmerjevalcev 
združenega ognja, posadk strelnih 
platform, poveljnikov čet in načrto-
valcev združenega ognja. Usposa-
bljanje je potekalo na petih različ-
nih lokacijah po Sloveniji. Na osre-
dnjem vadišču v Postojni so zrač-
na plovila, tanki in topovi zagota-
vljali ognjeno podporo, medtem 
pa so na širšem območju Raduhe, 

Sevnice, Primožev pri Kočevski Re-
ki in na letališču Rakičan v Murski 
Soboti zračna plovila letalsko pod-
poro le simulirala.

V šestih dneh je bilo na vseh lo-
kacijah moč videti več različnih 
letalskih plovil, kot so helikopter-

ji vrst bell, cougar, SA, puma so-
cat in letal vrst pilatus, aero, sa-
ab ter spoznati življenje vojakov v 
vojaških taborih in njihovo pripra-
vo na misije. Glavna naloga voja-
škega tabora v Lučah je bila pred-
vsem priprava za vkrcanje v voja-
ške helikopterje, ki so vojake nato 

Na vaji je sodelovalo približno 450 udeležencev. (Foto: Primož Vajdl)

Udeleženci vaje Adriatic Strike 2015 so imeli svoj tabor na Juvanovih 
prodih v severnem delu občine Luče. (Foto: Primož Vajdl)

Vojaki so se morali trikrat na dan pripraviti na vkrcanje v helikopter. 
(Foto: Primož Vajdl)

odpeljali na mesta njihovih misij.
Pretekli četrtek je v Murski Sobo-

ti potekala uradna predstavitev va-
je, ki so si jo ogledali tudi strokov-
njaki. Zbrane je nagovoril polkovnik 
Klemen Medja, poveljnik Združene-
ga operativnega centra Slovenske 
vojske, ki se je vsem prebivalcem 
območij, kjer so potekale vaje, za-
hvalil za podporo in izkazano razu-
mevanje. Predstavitve so se udele-
žili tudi namestnik načelnika gene-
ralštaba Slovenske vojske brigadir 
David Humar in poveljnika letalskih 
sil Madžarske in Črne Gore.

V Lučah je bilo mogoče videti 
kar nekaj vojaške opreme, od vozil 

do letalstva ter vsaj malce spozna-
ti delo vojakov. Vajo so si ogledali 
tudi otroci OŠ Luče in POŠ Solča-
va, ki so bili nad videnim navduše-
ni. Na drugi strani pa so bili tudi po-
samezniki, ki te vaje niso podpirali. 
Savinjsko-kozjanska zveza lovskih 
družin Celje se je pritoževala zaradi 
nizkih preletov letal, ki posegajo v 
naravno okolje, kar je posebej pro-
blematično v spomladanskem ča-
su, ko na tem območju gnezdijo in 
polegajo mladiče številne redke in 
ogrožene živalske vrste.

Več fotografij najdete na www.
savinjske.com (geslo: 4udar15).

Primož Vajdl
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Piše: Aleksander Videčnik

Spomini na nekdanje drvarje (13)

LJUBENSKA ORGANIZACIJA 
1935

V časopisu Delavska pravi-
ca z dne 14. marca 1935 najde-
mo članek, ki opisuje dogajanja v 
zvezi z delovanjem delavskih or-
ganizacij. Izvleček: »Veliko prahu 
je dvignil naš zadnji sestanek po 
Savinjski dolini, kjer smo se odlo-
čili za delavsko organizacijo. Or-
ganizirane, posebno pa neorga-
nizirane, hočejo delodajalci, če 
ne zlepa, pa zgrda odvrniti od or-
ganiziranja. Posebno vplivni de-
lodajalec v dolini je v gornjesa-
vinjskem srezu izrecno prepove-
dal delavcem, da se organizira-
jo, čeprav nam zakon to omogo-
ča. Takšna stališča delodajalcev 
seveda zavirajo organiziranje v 
strokovno delavsko organizacijo. 
Razmere nas silijo, da si enotno, 
kot en sam mož izvojujemo bolj-
še delovne razmere, tako, kot je 
sedaj, ne moremo več dalje. Ho-
čemo samo, kar je naše – pošten 
zaslužek za pošteno delo.« 

Članek je bil podpisan Žagar-
ji ob Savinji, naslov pa je imel 
Okonina v Gornji Savinjski doli-
ni. Iz naslova je mogoče razbra-
ti, da je šlo za območje, ki ga je 
pokrivala ljubenska organizaci-
ja, kar pomeni, da je ta delova-
la že pred letom 1935. To je to-
rej dejstvo – da je delovala v naj-
hujšem kriznem obdobju. Brez 
dvoma je bil pisec članka Franc 
Naraks, saj je redno dopisoval v 
Delavsko pravico. 

Že 7. aprila 1935 so sklicali se-
stanek vsega lesarskega dela-
vstva v dolini, in to na Četari v go-
stilni Zavolovšek. Da so strnili vr-
ste še drugi delavci v dolini, je dej-
stvo. Franc Naraks je zapisal v De-
lavsko pravico z dne 13. 2. 1936 
med drugim tudi o razmerah ža-
garjev na našem območju: »Kriza v 
lesni stroki postaja v naši dolini če-
dalje bolj skeleča, saj je les edini vir 
dohodkov. Posledice čutimo v prvi 

vrsti lesni delavci, prizadet pa je tu-
di kmet, čeprav v manjši meri. Ka-
ko so slabe plače v naši dolini, je 
v javnosti neznano. Žagar pri nava-
dni venecijanki, teh je tu preko 100, 
zasluži, če preračunamo akord v 
ure, reci in piši 1,50 din na uro in to 
pri svoji hrani …« (Op. A. V.: Za 1,50 
din tistega časa je bilo mogoče ku-
piti tri žemlje).

MEZDNO GIBANJE 
LETA 1938

To leto je že naznanjalo bližnjo 
vojno. Gospodarstvo je bilo pod 
vplivom velikih potreb na vsej rav-
ni. Podjetniki so dobro služili, ven-
dar so cene nenehno rasle. Seveda 
so to občutili vsi, vendar še pose-
bej slabo plačani delavci. Če so bi-
le mezde v podjetjih pretežno zado-

voljivo urejene, pa so bili delavci v 
naših krajih na robu obupa. 

V podjetjih so imeli žagarji in ga-
teristi urne plače 3,50 do 4,50 din. V 
zasebnih žagah so dosegli minimal-
ne mezde 2,25 din na uro. Glede te-
ga je bilo najbolj kritično v Zadrečki 
dolini, kjer je bilo veliko brezposelnih 
in sindikalni pritisk ni bil uspešen. 

Nadaljevanje prihodnjič.

Dopis, ki ga je Jugoslovanska strokovna zveza 28. junija 1938 poslala vsem žagarskim gospodarjem. 
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POGOVORNI VEČER S SLAVICO TESOVNIK

Mavrična paleta proze, pesmi, slik in avtorske 
glasbe

V prijetnem okolju Fašunove hiše se je domačinom predstavila Slavica 
Tesovnik. (Foto: Štefka Sem)

V tednu ljubiteljske kulture je v 
Fašunovi hiši na Ljubnem ob Savi-
nji o svojih umetniških začetkih in 
sedanjosti spregovorila domačin-
ka Slavica Tesovnik. Pogovor sta 
organizirali Kulturno društvo Ljub-
no ob Savinji in društvo Zeona, s 
Tesovnikovo pa se je pogovarjala 
Zvonka Kladnik.

Slavica Tesovnik je samostojna 
ustvarjalka na področju slikarstva, 
glasbe in pisane besede. Naštela 
je 36 samostojnih razstav po Slo-
veniji, sodelovala je tudi na 80 sku-
pinskih predstavitvah. Poznana je 
po svojih slikarskih delih, kot kan-
tavtorica, pisateljica poetične pro-
ze in soneta. Izdala je zbirko poe-
tične proze Tkanina želja, skupaj z 
glasbenikom in fotografom Ladom 
Jakšo pa sodeluje v projektu Vidno 
v nevidnem. 

skovalcem srečanja.
Največ idej za pisanje najde v 

življenju samem in naravi, saj je v 
vseh pogledih otrok narave. Nekaj 
besed je pridala tudi o svoji knjigi 
in projektu z Jakšo. Dejala je, da 
gre za predstavo občutja, za ka-
tero je Jakša uglasbil nekaj nje-
nih slik, sama pa ob glasbi prebi-
ra poezijo.

Tesovnikova je glede domače-
ga kraja povedala, da veliko ljudi 
ne ve, s čim se ukvarja, kajti tokrat 
se je prvič samostojno predstavila 
na Ljubnem. Je namreč umetnica, 
katere dela marsikje bolje poznajo 
kot doma. So pa bili obiskovalci do-
godka priča, da je Tesovnikova res 
»multi umetnica«. Prebirala je poe-
zijo, pela in igrala na kitaro, stene 
pa so krasile njene slike.

Štefka Sem

V pogovoru je Tesovnikova 
spregovorila o svojih glasbenih 
začetkih, ko je doma vedno na-
stopala za obiske, kasneje je veli-
ko pisala pesmi, nato je začela pi-

sati prozo. Še prej se je uveljavila 
kot slikarka. Ob nastajanju besedil 
se je v njej ponovno zbudila želja 
po igranju na kitaro in tako so na-
stale pesmi, ki jih je prepevala obi-

KLAVIRSKA DELAVNICA S TJAŠO ŠULC

V Glasbeni šoli Nazarje so se tokrat mudili pianisti

Klavirske delavnice se je udeležilo enajst učencev Glasbene šole Nazarje, 
med njimi tudi Ana Strmčnik. (Foto: Barbara Rozoničnik)

Letošnje šolsko leto so v Glasbe-
ni šoli Nazarje izvedli tri mojstrske 
tečaje za posamezne inštrumen-
te. Jeseni so mojstrski tečaj name-
nili flavtistom, v januarju je potekal 
mojstrski tečaj za harfo, sredi ma-
ja pa je bil uvodni koncert pianistke 
Tjaše Šulc, ki je naslednji dan vodi-
la klavirsko delavnico. Tej je sledil 
koncert udeležencev delavnice z 
gostjo Fio Selič. 

KONCERT PRIZNANE 
PIANISTKE

Kot uvod v mojstrski tečaj za kla-
vir so obiskovalci prisluhnili kon-
certu priznane pianistke Tjaše 
Šulc. Izvajala je dela Wolfganga 
Amadeusa Mozarta in Roberta Sc-
humanna ter za konec Balado Mi-
haela Paara. 

Šulčeva je študij klavirja in podi-
plomsko izpopolnjevanje končala 
na Akademiji za glasbo v Zagre-
bu, zadnja leta se je izpopolnjeva-
la tudi na Akademiji Santa Cecilia 
v Bergamu. Sodelovala je z razni-
mi priznanimi profesorji in glasbe-
niki ter je dobitnica številnih glas-
benih priznanj in nagrad. Zaposle-

na je kot profesorica klavirja na 
Konservatoriju za glasbo in balet 
Maribor.

ENAJST UDELEŽENCEV 
DELAVNICE

Klavirske delavnice s Tjašo Šulc 
se je udeležilo enajst učencev na-
zarske glasbene šole, ki s svojim 
znanjem in prizadevnostjo izstopa-
jo iz povprečja. Učencem klavirja 
od 2. do 6. razreda je pripadala in-

dividualna učna ura s priznano pi-
anistko. Ura je bila odprtega tipa in 
so se je lahko udeležili vsi, ki jih za-
nima klavirska igra. Učenci so imeli 
pripravljen program skladbic, ki so 
ga nato predelali s Šulčevo. 

Delavnica je lepo uspela, saj so 
bili učenci zelo motivirani. Šulčeva 
je pohvalila njihov pristop in stro-
kovnost njihovih pedagogov. Pia-
nistka je na tej šoli pred štirimi leti 
že imela koncert in pravi, da se tu-

kaj zelo dobro počuti in da bi klavir-
sko delavnico z veseljem ponovila.

Po besedah ravnatelja šole Jer-
neja Marinška si z mojstrskimi te-
čaji želijo nadaljevati, saj učenci na 
ta način oblikujejo glasbeni reper-
toar, se pripravljajo na pomemben 
nastop ali tekmovanje in tako teh-
nično kot muzikalno izpopolnjujejo 
svoje igranje.

ZAKLJUČNI KONCERT
Delavnico so zaključili s koncer-

tom udeležencev in gostjo Fio Se-
lič. Učenci so zaigrali eno ali več 
skladb, ki so jih pripravili za delav-
nico, koncert pa je popestrila pia-
nistka Fia Selič. Tudi ona je z uče-
njem klavirja pričela zgodaj, z 
osmimi leti. Obiskovala je Umetni-
ško gimnazijo v Velenju, leta 2011 
pa je bila sprejeta na Univerzo za 
glasbo in upodabljajočo umetnost 
v Gradcu, kjer danes uspešno za-
ključuje dodiplomski študij. V tem 
času se je udeleževala tekmovanj, 
svoje znanje pa izpopolnjevala na 
mojstrskih tečajih ter na poletnih 
šolah. 

Barbara Rozoničnik
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Zadnji majski dan je umrla Vi-
da Orlović, organizatorka društve-
nega življenja v kraju in dobitnica 
zlatega grba Občine Rečica ob Sa-
vinji.

Vidi je zibka tekla pri Brinevci 
v Spodnji Rečici. Po osnovnošol-

V SPOMIN

Vida Orlović
1942-2015

(Foto: MŠ)

skem izobraževanju se je podala 
na lesarsko šolo: Zaposlitev je na-
šla v lesarski industriji v Nazarjah. 
Svoje znanje in izkušnje ni razdaja-
la le v delovnem času, temveč tu-
di v prostem. S preprostim inovativ-
nim pristopom je znala organizirati 
in navdušiti veliko ljudi.

Vedno se je izkazala kot človek, 
na katerega se lahko zaneseš. V 
društvih, kjer je delovala, ni bilo te-
žave ali problema, s katerim se ne 
bi spopadla in ga skušala rešiti po 
najboljših močeh. In tega ni nikoli 
počela za lasten prid, vedno je bi-
lo njeno načelo in vodilo, da je tre-
ba ljudi v lokalni skupnosti tudi du-
hovno spodbujati in bogatiti. Temu 

načelu je sledila več kot 40 let in 
v tem času za skupnost žrtvovala 
praktično ves svoj prosti čas. 

Začela je v Turističnem društvu 
Rečica ob Savinji. Prva leta so bi-
la namenjena olepševanju na-
selij, zlasti trga Rečica. Skupaj s 
člani društva se je lotila družab-
nih prireditev: Lenartov sejem, va-
ške igre, miklavževanje, Od lipe 
do prangerja … Ogromno stvari je 
zraslo in se razvilo na njeno po-
budo in z njeno pomočjo. Olepša-
na Rečica je bila s strani Turistič-
ne zveze Slovenije večkrat nagra-
jena ali pohvaljena. Več kot dese-
tletje je Orlovićeva prizadevno vo-
dila turistično društvo kot njegova 
predsednica.

Prizadevala si je za ohranitev 
starodavne kulturne dediščine. Na 
njeno pobudo se je ustanovila Fun-
dacija Tavčarjev dvor, ki je združe-
vala vplivne rečiške rojake pri pri-
zadevanjih za obnovo tega dvora. 

Vida Orlović je bila ves čas obstoja 
te fundacije na njenem čelu.

Zadnje desetletja svojega življe-
nja je posvetila delovanju in vode-
nju Združenja izdelovalcev zgor-
njesavinjskega želodca. Pod nje-
nim vodstvom so bila izpeljana šte-
vilna uspešna ocenjevanja te spe-
cialitete. Prizadevala si je za prido-
bitev zaščite geografske označbe, 
za izobraževanje in povezovanje 
izdelovalcev, za napredek kvalitete 
in za izdajo knjige o želodcu in je-
deh Zgornje Savinjske doline.

Če za večino ljudi velja, da se s 
časom naveličajo nekega dela, to 
za Vido ni veljalo. Vedno znova se 
je lotevala novih izzivov, znala je 
navduševati in mobilizirati sode-
lavce, zato ji le-teh nikoli ni primanj-
kovalo. Lokalna skupnost je prepo-
znala njene zasluge in ji kot prvi v 
novi občini Rečica ob Savinji leta 
2009 podelila zlati grb.

MŠ

110 LET ORGANIZIRANEGA PETJA V BOČNI

Obletnico bodo proslavili s svečano proslavo in 
Pesmijo pomladi

Mešani zbor leta 1947

Ubrano petje Bočanov ima začetke že v dalj-
nem letu 1905, ko zapisi prvič omenjajo takra-
tni mešani pevski zbor, ki ga je vodil Branko Ze-
mljič, učitelj v Bočni. Pevsko kulturo, ki je ime-
la veliko vlogo v zgodovini Slovencev, so v za-
dnjih 110 letih v Bočni uspešno širili njegovi na-
sledniki.

Kar nekaj se jih je zapisalo med zborovodje 
mešanega, moškega ali ženskega zbora, odvi-
sno od obdobja. Obdobja med vojnama niso bi-
la naklonjena delovanju zborov, so pa toliko več 
narodne zavesti pokazali pevci po obeh vojnah, 
ko je zborovsko petje ponovno zaživelo. Delova-
nje zborov je bilo tesno povezano s krajem, saj 
so bili pevci vedno med tistimi, ki so skrbeli za 
postavitev spominskih obeležij in spomenikov in 
gradnjo ter urejanje doma kulture.

V letu 1952 se je v zadružnem domu dokon-
čal oder, ki je za kulturno življenje v kraju pome-
nil veliko, do tedaj so namreč razne prireditve 
pripravljali kar na prostem ali v majhni Šeko-
vi dvorani. Kasneje so se soočali s pomanjka-
njem zborovodij in rahlim zatonom društvenih 
dejavnosti. Prvo večje slavje so pevci pripravi-
li leta 1975, ob 70-letnici društva, pred tem so 
namreč prenovili oder in dvorano. Ob okrogli 
obletnici so nastopili trije bočki zbori, priznanja 
pa so podelili zaslužnim pevovodjem, dolgole-
tnim pevcem in drugim, zaradi katerih zboro-
vsko petje v kraju ni zamrlo.

V krajevnih virih so omenjeni številni zboro-
vodje, med njimi v zadnjih petih desetletjih Ja-
nez Ročnik, Jakob Purnat, Jože Miklavc, Jo-
že in Mitja Venišnik, Izidor Florjan, Irena Rihter, 
Romana Božič. Trenutno moški zbor vodi Ma-
tjaž Železnik, ženskega pa Jože Pustoslemšek. 
Ob 100-letnici organiziranega petja v kraju, ki 
so ga tudi dostojno proslavili, je nastala knjiži-
ca, za katero sta gradivo zbrala Mojca Marovt in 
Edi Mavrič – Savinjčan. Letos bo Kulturno dru-

štvo Bočna v brošuri povzelo zadnje desetletje 
delovanja.

Pesem pomladi letos praznuje 20-letnico. Tra-
dicionalna prireditev v Bočno od leta 1995 pri-
vabi najboljše zbore iz Slovenije, njen idejni vod-
ja je bil Mitja Venišnik. Svečana proslava in le-
tošnja Pesem pomladi bo v kulturnem domu v 
Bočni v soboto, 20. junija, v času praznovanja 
občinskega praznika Občine Gornji Grad.

ŠS
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GALERIJO ŠTEKL

Razstavili dela z Ustvarjalnice na griču 

Otroci iz šole na griču so se izkazali za mlade »umetnike«, pripravili so tudi prijeten kulturni 
program. (Foto: ŠS)

V četrtek, 28. maja, so v galeriji Štekl v Gor-
njem Gradu odprli razstavo, na kateri so svojo 
priložnost dobili otroci iz vrtca in podružnične 
osnovne šole Bočna. Le-ti so se letos udeležili li-
kovne kolonije, katero so posebej zanje pripravi-
le članice Kulturnega društva likovnih ustvarjal-
cev Zgornje Savinjske doline Gal, ki so tudi pri-
spevale nekaj del za razstavo.

Najmlajši so namreč dobili priložnost, da se 
kar v šoli na bočkem griču naučijo raznih likov-
nih tehnik, kot so grafika, akril na platno, glineni 
izdelki, oljni pastel, dela z akvarelnimi barvicami 
ter dela s svinčnikom.

Pri ustvarjanju so otrokom pri posameznih 
tehnikah pomagale članice Gala Branka Er-
menc, Marjeta Špec, Blanka Božič in Saša Dol-
šak. Pobudo za Ustvarjalnico na griču je dala Ni-
ka Kolenc, pri izvedbi pa so pomagale tudi stro-
kovne delavke vrtca in šole Danijela Lončar, Jel-
ka Grudnik, Romana Tesovnik, Nika Kolenc in 
Maruša Poplas.

Bočkim otrokom je všeč veliko področij v kul-

turi, zato so pripravili tudi kulturni program, kjer 
so deklamirali in prepevali, na harmoniko pa je 
zaigral Matija Kočnar. Razstavo je odprla ravna-

teljica OŠ Gornji Grad Lilijana Bele, program je 
vodila Nika Kolenc.

ŠS

DRUŠTVO ZGORNJESAVINJSKIH DIABETIKOV MOZIRJE

Sproščanje na Debelem rtiču

Vsakdanji jutranji pohod

Razgibavanje v bazenu hotela Arija

Zgornjesavinjski diabetiki so se konec maja 
zopet podali na oddih na morje, na Debeli rtič. 
Že na avtobusni postaji v Mozirju je bilo veselo, 
saj so se po dolgem času ponovno srečali stari 
znanci. Tudi voznik je bil »lanski«.

Na Debeli rtič zahajajo vrsto let, zato se tam 
počutijo čisto domače. Poznajo že skoraj vsa-
ko drevo, vsak rožmarinov grm, seveda tudi ho-
tel Bor, ki postane vsako leto za teden dni njihov 
drugi dom.

Vsak od udeležencev najde v tem prelepem 
kraju tisto, kar si najbolj želi: nekateri neskončne 

sprehajalne poti med bujnimi vinogradi, klopco 
sredi zelenja, da se nadihajo zdravilnega mor-
skega zraka, drugi sproščujoči klepet ob sko-
delici kave na terasi pred hotelom ali celodnev-
ni maraton v igri s kartami, mnogim pa seveda 
veliko pomeni kopanje v ogrevani morski vodi v 
hotelu Arija. 

Osebje Mladinskega zdravilišča RK jim je tudi 
letos nudilo razne aktivnosti, da jim ni bilo dolg-
čas. Vsako leto se vsi zelo trudijo, da bi jim bi-
lo lepo. Poleg meritev krvnega sladkorja, hole-
sterola, kisika v krvi in krvnega tlaka so se lah-
ko dodobra razgibali ob vodeni telovadbi v ba-
zenu, popeljali so jih na ogled zeliščnega vrta in 
parka, ob dokumentarnem filmu pa so spozna-

vali življenje v morskih globinah. En večer jim je 
polepšala Emilija Pavlič, ki jim je z neverjetnim 
žarom pripovedovala o zdravi hrani in zdravem 
kuhanju. Marsikatera je sklenila, da bo v svojem 
gospodinjstvu kakšno stvar spremenila. Tudi s 
posebne vrste relaksacijo so se srečali, saj jim 
je Ljubo Pelicon predstavil sproščanje in zdra-
vljenje z gongi in tibetanskimi skodelami, s ka-
terimi se ustvarjajo vibracije in zvok, ki blagodej-
no vplivajo na telo. Zadnji večer so se razvedrili 
s tombolo, ki so jo vzeli zelo zares. In čisto za ko-
nec se je oglasila tudi pesem.

V soboto pa se je bilo treba posloviti. Tudi le-
tos so sklenili, da drugo leto spet pridejo.

Tekst in foto: Marija Venek
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POROKA NA GOLTEH

Ko sreča ne pride sama 

Dekoracijo in poročne šopke je izdelala večkrat 
nagrajena cvetličarka in aranžerka Brigita 

Klinar. (Foto: Jože Miklavc)

Poroka ob jezeru pri Treh plotih 
(Foto: Jože Miklavc)

Šmarčanka Alenka Lever je s svojim unikatnim 
nakitom olepšala nevesto Moniko Aberšek. 

(Foto: Jože Miklavc)

V Zimsko-letnem turističnem centru Golte so 
minulo nedeljo prikazali organizacijo in izvedbo 
poročnega obreda v idiličnem naravnem okolju. 
Promocijska poroka z vsemi pripravami je bila 
ob jezeru pri Treh plotih. 

Na dogodek so bili vabljeni predvsem pari, ki 
načrtujejo poroko, in vsi tisti, ki razmišljajo, da 
bi nekega lepega dne na lepem kraju skočili v 
zakonsko razmerje. Obiskovalcem so predstavi-
li možnosti organizacije poroke, vseh priprav (si-
cer brez protokola, ki ga izvajata upravna eno-

ta in cerkev), s spremljajočimi ponudbami: iz-
bora in nakupa atraktivne poročne obleke (tudi 
za spremljevalce in malčke), poročnih prstanov, 
umetniškega nakita, poročnega šopka. Prikazali 
so poročno fotografiranje, dekoracijo ambienta, 
ličenje, izdelavo pričesk … Pokazali so poročni 
šopek, praznično kulinariko in neuradno izved-
bo poroke v naravi. 

V sodelovanju s številnimi partnerji so pripra-
vili miniaturni poročni sejem, kjer je bilo mogo-
če dobili domala vse informacije glede priprav 
in izvedbe ženitve. 

Po maši v kapelici Jezusa Dobrega pastir-
ja je bil možen ogled prizorišča za cerkveni po-
ročni obred, ostale informacije pa je možno do-
biti v župnišču v Mozirju. Popoldan so ob jeze-
ru pri Treh plotih izvedli sanjsko poroko s pogle-
dom na gore in dolino. Ob navzočnosti poroč-
nih svatov in planincev, ob zvokih glasbe in pe-
smi Beli cvet glasbene družine Šuligoj ter vode-
nju obreda »pooblaščenca« Mitje Škrabla sta se 
»vzela« nevesta Monika Aberšek in Luka Štelcer, 
čudoviti par iz Velenja. 

Ko so bile posnete poročne fotografije, iz zra-
ka tudi film, se je zgodba zaključevala v hotelu 
ob poročnem kosilu in sproščeni zabavi, z mno-
gimi željami, da bi zakon trajal in trajal in bi dal 
veliko srečnih otrok. Da je takšna »pravljica« lah-
ko resnična, je na mladih, ki si v teh časih želi-
jo skupnega življenja ter družine, ki je ključ do 
sreče.

Jože Miklavc

REČICA OB SAVINJI V CELJU

Številni obiskovalci na stojnicah Rečičanov

Predstavniki občine Rečica ob Savinji so obiskovalcem Planeta Tuš približali prireditve ob občinskem 
prazniku. (Foto: Marija Šukalo)

Konec maja so predstavniki občine Rečica ob 
Savinji številnim obiskovalcem Planeta Tuš v Ce-
lju približali prireditve ob občinskem prazniku ter 
v pokušino in na prodaj ponudili nekaj domačih 
dobrot. 

Šlo je za brezplačno predstavitev, kar so pred-
stavniki občine, turističnega društva ter posa-
mezni proizvajalci s pridom izkoristili. Seveda 
dogajanje ni minilo brez pokušine domačega 
želodca, obiskovalci so se navduševali nad ja-
bolčnikom in si privoščili košček kruha z doma-
čo pašteto. Ustavljali so se tudi pri stojnicah, na 
katerih sta domače dobrote ob pomoči hčerk 
prodajala Stanko Tiršek in Branka Pečnik. Za ve-
dro razpoloženje je poskrbel harmonikar Primož 
Zvir, pravo navdušenje pa je požel Nejc Goličnik, 
ki so mu obiskovalci ničkolikokrat stisnili roko in 
mu zaželeli čim boljšo uvrstitev v televizijski od-
daji MasterChef. 

Marija Šukalo
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ŠIVILJSKI TEČAJ ZA ZAČETNIKE V MOZIRJU

Znanje, ki bogati, 
lahko prispeva k 

samozaposlitvi in novim 
trendom 

Miša Gobec je udeležencem tečaja predstavila delovanje šivalnega stroja. 
(Foto: Marija Šukalo)

Župnijska karitas Mozirje-Šmi-
hel je zadnji vikend v maju pripra-
vila brezplačen tečaj šivanja za za-
četnike. Udeleženci so ob mento-
rici Miši Gobec spoznavali šivalni 
stroj in se učili delati z njim. Nekate-
ri med njimi so tovrstno ročno spre-
tnost spoznavali prvič.

V deseturnem srečanju so tečaj-
niki poskušali osvoji znanje o raz-
ličnih šivih in njihovi rabi. Pri tem so 
spoznavali tudi vrste tekstilnih ma-
terialov. 

Po besedah predsednice karitas 
Alenke Brezovnik, ki je mentorici asi-

stirala, so s kreativnim druženjem že-
leli nuditi strokovno pomoč vsem ti-
stim, ki si želijo novih znanj. Slednja 
jim bodo pripomogla, da si tudi sami 
kaj ustvarijo. Prepričana je namreč, 
da znanje, ki bogati, lahko prispeva 
k samozaposlitvi in novim trendom.

Ob zaključku so »novi šiviljci« 
osvojili toliko znanja, da so si se-
šili blazino. Navdušenje nad izdel-
ki je bilo tolikšno, da so se dogovo-
rili za nadaljevanje učenja v jesen-
skem času. Tedaj jih čaka krojenje 
enostavnih kosov oblačil. 

Marija Šukalo

GOLAŽIJADA 2015

Zmagovalni golaž skuhala Skornškova ekipa

Zmago je požela ekipa Kuharji ata Gaja. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Na mozirskem sejmišču so mo-
zirski pustnaki 30. maja organizira-
li že sedmo golažijado. V kuhanju te 
specialitete se je pomerilo kar štiri-
deset ekip, najboljše ocene in zma-
go pa so članice strokovne komisije 
podelile ekipi Kuharji ata Gaja.

Na sejmišču je bilo zelo živo že 
okoli poldneva, ko so ekipe pričele 
urejati svoje prostore, na katerih so 
nato kuhale. Eni bolj, drugi manj so 
okrasili stojnice v stilu svojih imen, 
društev ali organizacij, ki so jih za-
stopali. Ta urejenost prinese 15 od-
stotkov skupne ocene. Strokovna 

komisija v sestavi Zdenke Tompa, 
Vide Čretnik in Marije Bezovšek je 
opazovala postopke, ki so jih ku-
harji uporabljali. Odločale so po-
drobnosti, kot so urejenost in spro-
tno pospravljanje prostora, čisto-
ča, zadovoljstvo obiskovalcev in 
podobno. Postopki priprave so pri-

nesli ekipi dodatnih 15 odstotkov 
skupne ocene. 

Okus in izgled golaža je v sku-
pno oceno dodal še preostalih 70 
odstotkov. Seštevek ocen je poka-
zal precejšnjo izenačenost med 
najboljšimi. Kljub temu se je zma-

govalec, čeprav le za tretjino odsto-
tne točke pred drugo- in tretjeuvr-
ščeno ekipo, zavihtel na vrh. Zma-
go je požela ekipa Kuharji ata Gaja, 
torej Jožeta Skornška, ki je ob po-
delitvi priznal, da še v rokah ni dr-
žal kuhalnice, zato je v ekipo pri-
vabil dva druga kuharja. Na dru-

go mesto se je uvrstila ekipa Go-
kop, kuhamo za lačne, tretji pa so 
bili lanski zmagovalci iz Turistične-
ga društva Velenje.

Fotogalerijo kuharskih ekip si 
lahko ogledate na www.savinjske.
com (geslo: go15mo7).

Benjamin Kanjir

Sejmišče je bilo napolnjeno do zadnjega kotička z zadovoljnimi in 
nasmejanimi obrazi kuharjev in obiskovalcev. (Foto: Benjamin Kanjir)

Strokovna komisija je ocenjevala urejenost stojnic, postopke priprave in 
predvsem okus in izgled golaža. (Foto: Benjamin Kanjir)
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JOŽE JERŠE, NEKDANJI LEGIONAR IZ BOČNE 

Zgodba življenja, ki je šlo skozi pekel (3)
VOJSKOVANJE BREZ USPEHA

Tujska legija se je skupaj z regularno fran-
cosko vojsko umikala. Postojanke je zavzema-
la narodnoosvobodilna vojska, Francozi se niso 
več veliko upirali. Vietnamski general Giap je ka-
sneje komentiral vojaško taktiko in družbeno po-
gojenost poraza Francozov kot neizbežno, saj 
se je moč ekspidicijskega korpusa znašla v te-
žavni situaciji protislovij kolonialne vojne. Da bi 
obdržali osvobojeno ozemlje, so bile divizije na 
koncu razdrobljene na čete desetih do dvanaj-
stih vojakov, komunistična partija, branitelji ze-
mlje pa so se formirali ravno nasprotno. Parti-
zanski način bojevanja v odporu proti kolonial-
nemu suženjstvu se je izkazal za uspešnega.

Francija je v vojno v Indokino poslala svoje 
največje vojaške sile. Po umiku je na teh daljnih 
bojiščih ostalo 92 tisoč mrtvih, 114 tisoč pa je bi-
lo ranjenih. Tako se je 12 tisoč kilometrov iz Pari-
za bil boj brez zmage, ki je stal več kot 3 bilijone 
francoskih frankov.

DOGAJANJE OB PORAZIH
Narodnoosvobodilna vojska je zavzela bun-

ker, ujeti legionarji pa so ga morali počistiti. 
Obleko, opremo in vojaške rekvizite so zakopa-
li ali pa odpeljali. Tako se je na kupu znašlo oko-
li tisoč avtomobilov in celi kupi novih oblačil. Vse 
to so hoteli prodati Hošiminhovi vojski, a njih ta 
kupčija ni zanimala. Zaradi nujnega umika so 
vse skupaj polili z bencinom in zažgali. Ko je bil 
poraz neizbežen in so bili osvajalcem dnevi šteti, 
se je dogajalo, kakor tudi prej, da je kdo posku-
šal pobegniti. Tako je menda nek nekdanji ese-
sovski general dezertiral iz tujske legije na stran 
upornikov, saj njegova vojaška kri ni prenesla 
poraza. Med vrstami Vietnamcev se je uveljavil 
kot strah in trepet Francozov.

SADISTIČNO IZŽIVLJANJE 
NAD LEGIONARJI

Vsi pa niso imeli sreče pri pobegu. Nekega 
Španca so ujeli in dobil je posebno kazen. Za šti-
rinajst dni je bil zakopan v zemljo, po glavi pa so 
mu namazali marmelado, da je postal vaba za 
mrčes. Jože Jerše mu je na skrivaj nosil hrano. 
Zdržal je do konca. Izkopali so ga živega, a živč-
no do konca izčrpanega. Njegovo maščevanje 
nad oficirji je bila usmrtitev mnogih izmed njih. 

Mučenje za neposlušnost je bilo v tujski legi-
ji zelo inovativno. Kljub zaključevanju vloge v ko-
lonialni vojni je komandni kader vselej našel do-
volj časa za sadistično izživljanje, tako da je vo-
jaške neuspehe navzven nadomestil z »uspe-
hi« navznoter, v lastnih vrstah. Iz militaristične-
ga navdiha so oficirji pretepali svoje vojake brez 
kakršnega koli razloga, pri čemer se vojaki niso 
smeli pritoževati. 

Sprva so dezerterje streljali, kasneje so tiste, 
ki so izdali čast tujske legije, obsodili na poča-

sno umiranje. Štirinajstdnevno gledanje v žgoče 
sonce, z zvezanimi rokami in nogami v položa-
ju, ki ni dovoljeval premika, je bila še blaga ka-
zen v primerjavi s tem, da so koga živega zako-
pali v zemljo do vratu. A oboje je bilo težko vzdr-
žati, saj je bil za takega trpina določen le četrtin-
ski obrok hrane.

DOMAČINI V SVOJI VLOGI
Prebivalci Južnega Vietnama so bili na po-

gled šibkega telesa, a so neštetokrat vojski do-
kazali svojo moč. Ženske in otroke je kot delov-

no silo izkoriščala tudi legija. Čistili so plevel 
okoli bunkerjev, nosili vodo legionarjem in či-
stili notranje prostore postojank. Obe strani sta 
imeli veliko ujetnikov. Po navadi so jih po do-

ločenem času zamenjali, a Vietnamci so svo-
je mnogokrat dobili s silo in tako obdržali legi-
onarje.

Gverilski način vojskovanja je osvajalcem nu-
dil vsakovrstna presenečenja. Hrano je tujska le-
gija proti koncu vozila iz zaledja. Tako je neke-
ga dne kamion z osmimi legionarji nenadoma 
naletel na mino in se razletel na drobne koščke. 
Vsi so bili takoj mrtvi. Ker se ni nihče vrnil, je šla 
na pot naslednja skupina, med njimi tudi Jože-
tov tovariš, doma s Ptuja. Tudi njih ni bilo več na-
zaj. Podobno se je zgodilo z mnogimi, ki se spre-
tno postavljenim minam niso mogli izogniti. Na-
zadnje pa je res, da komandantom legije ni bilo 
težko pošiljati svoje vojake v smrt. 

ODHAJANJE NA LADJE 
Na pomlad leta 1955 so se regularna in na-

jemniške vojske začele zbirati v enem glavnih in 
tudi zadnjih francoskih oporišč. To je bilo v pri-
staniškem mestu Do Son. Vojska naj bi se po 
ogromnih človeških in materialnih izgubah vrni-
la tja, od koder je prišla. Vojake so vkrcavali na 
manjše ladje. Te so jih peljale do večjih, zasidra-
nih na odprtem morju, ker je bila obala prista-
nišča plitva. Prvi so bili vojaki regularne vojske, 
zadnji legionarji. Slednji so nosili s seboj kovč-
ke napolnjene s tropskimi oblačili in denarjem, 
spremljali pa so jih psi in opice.

Jerše je po treh letih vojskovanja ob premiku 
na odprto morje čutil olajšanje. Res pa je, da ne 
on ne kdo drug ni vedel, kaj to pomeni. Gleda-
nje skozi puškino cev in življenje v postojanki ni 
dajalo kakšne razgledanosti. Ob vkrcavanju na 
veliko ladjo so morali oddati orožje. Porodilo se 
je nekaj nezaupanja, a ostale so še ročne bom-
be in orodje v kovčkih. Kasneje, daleč od obale, 
je zaokrožila vest, da plujejo proti Suezu in da 
jih bodo zaprli v podpalubje. Pojavili so se večji 
dvomi in nekateri so pred vhodom v kanal po-
skušali pobegniti s skokom v morje. Postali so 
plen morskih psov ali pa globine. 

Paluba je bila hitro zastražena z oboroženi-
mi oficirji. Legionarje so napotili v jedilnico, sle-
dil je govor oficirja, na kar so se težka vrata po 
njegovem odhodu zaprla. Bili so v kletki, kar jih 
je napeljalo k razbijanju vsega okoli sebe. Vra-
ta se niso vdala, zato so razbili okna v višini ka-
kega metra nad morjem. Nekaj jih je skočilo v 
morje, a so jih oficirji s streli pobili. Takrat sta 
se približali dve egiptovski ladji in ena je ustre-
lila iz topa. Strel je poškodoval osem oficirjev. 
Poveljstvo prisotnih ladij je poslalo ultimat pre-
kinitve streljanja vojakov, v nasprotnem prime-
ru naj bi potopili ladjo. Ob odprtju vrat jedilnice 
se je pričel spopad z oficirji. Nekaj so jih goloro-
ki vrgli v morje, a kmalu je bila premoč na stra-
ni oboroženih. 

Nadaljevanje prihodnjič.
Slavica Tesovnik

Jerše (drži otroka za roko) s svojimi tovariši v 
civilnih oblekah. 

Jože Jerše v bojni opremi. Delo legionarja je 
bilo gledanje skozi puškino cev in življenje brez 

razmišljanja.
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GORSKI TEK GOLTE

Nedeljsko tekmo krojilo slabo vreme

Na tekaški vzpon se je prijavilo 39 tekačev, med njimi tudi par tekačic. (Foto: Benjamin Kanjir)

Zadnji majski vikend je bil na Golteh tekaško 
obarvan. Jaka Zajšek in Roman Čretnik mlajši iz 
zlataleta.com sta namreč organizirala dve teka-
ški preizkušnji, novosti, ki bosta po njunih bese-
dah odslej stalnici. V soboto so se tekači podali 
iz Žekovca na Golte, v nedeljo pa je potekal kro-
žni tek po planini.

Mnogo domačinov in naključnih pohodni-
kov od vsepovsod pozna in uporablja planin-
sko pot, ki poteka od spodnje gondolske postaje 
do Mozirske koče oziroma naprej hotela na Gol-
teh. Predviden čas hoje je okoli dve uri, tisti mal-
ce hitrejši in pogostejši uporabniki ta čas skoraj 
prepolovijo. Pot vodi ves čas strmo navkreber in 
premaga slabih 1.000 višinskih metrov na okoli 
petih dolžinskih kilometrih. 

Roman Čretnik mlajši, mozirski tekač in ultra-
maratonec, je pred časom prišel do ideje, da bi 
v to strmino privabil gorske tekače od blizu in da-
leč. Določen je bil datum manifestacije in pripra-
ve so se pričele. Odziv je bil dokaj dober, saj se 
je na tek prijavilo 39 tekačev, med njimi tudi par 
tekačic. 

Sobotni dopoldan je pozdravilo sonce in teka-
či so se pričeli zbirati na parkirišču ob gondolski 
postaji. Po ogrevanju je dal Čretnik znak za za-
četek in tekmovalci so se pognali v hrib do ho-
tela, kjer je bil cilj. Najhitreje ga je dosegel Aleš 
Žontar, ki je za to porabil dobrih 41 minut, še eno 

več je potreboval Ivan Hrastovec, za njim pa je v 
cilj pritekel Tilen Potočnik. Najboljši domačin je 
bil s četrtim mestom Milan Vivod. Med dekleti je 
bila z rezultatom dobrih 55 minut najboljša Špe-
la Strasser, druga je bila Natalija Oberč Grmek 
in tretja Katja Bric.

Nedelja je bila v znamenju krožnega teka po 
Golteh. Vreme je bilo slabo, hladno in zelo me-
gleno. Na startu se je morda tudi zavoljo slabih 
vremenskih razmer zbralo le enajst tekačev. 

Trasa je potekala od starta pri hotelu, mimo 
Alpskega vrta navkreber po progi Beli zajec do 

Starih stanov in nato navkreber mimo Treh plo-
tov in na vrh Medvedjaka, nato pa navzdol do 
hotela. Tekmovalci so se odločili za tek na 4,5 
ali 9 kilometrov, torej en ali dva kroga. Enega so 
pretekli štirje, v drugega pa se je podalo še se-
dem tekmovalcev. Za prvo mesto sta se udarila 
domačina. Na koncu je za pol minute s časom 
dobrih 55 minut Boštjan Štiglic premagal Mar-
ka Goličnika, tretji pa je bil Simon Potrč. V žen-
ski konkurenci je devet kilometrov odtekla le Ta-
tjana Felicijan.

Benjamin Kanjir

NA GOLTE PREKO 120 KOLESARJEV

Klanec najhitreje prevozila Matej Kimovec in Špela 
Škrajnar 

Vzpon na Golte že sam po sebi velja za zahteven vzpon, razmere pa je otežilo še slabo vreme z nizkimi 
temperaturami. (Fotodokumentacija Prijavim.se)

Golte so zadnjo majsko nedeljo gostile le-
tošnji prvi vzpon za pokal Slovenije med ama-
terskimi kolesarji. Ti so startali pred mozirskim 
upravnim centrom, cilj pa je bil pri Alpskem vr-
tu. Višinsko razliko 975 metrov sta na 13 kilo-
metrih najhitreje premagala Matej Kimovec s ča-
som 41:57 v absolutni moški konkurenci in Špe-
la Škrajnar s časom 52:47 med ženskami. 

Med tekmovalci je bilo nekaj Zgornjesavinjča-
nov, članov Kolesarskega društva Alpe, ki je bilo or-
ganizator tekmovanja. V kategoriji master D je Igor 
Grudnik osvojil drugo mesto, v master B pa sta na-
stopila Luka Pustoslemšek in Erik Rosenstein, ki 
sta tekmo končala na osmem in desetem mestu.

Vzpon na Golte že sam po sebi velja za zah-
teven vzpon, razmere pa je v nedeljo otežilo še 
slabo vreme z nizkimi temperaturami. Klanec na 
planoto slovi po strmem zadnjem delu, kjer na-
klon znaša preko 20 odstotkov. Prav zadnji del 
je tudi letos odigral selektivno vlogo v marsikate-
rem ciljnem obračunu. 

Udeležba tekmovalcev je bila odlična, nasto-
pilo je preko 120 kolesarjev. V absolutni moški 

konkurenci je vzpon najhitreje prevozil odličen 
»hribolazec« Matej Kimovec (klub Vaška runda), 
med drugim zmagovalec lanskega Vršiča, ki je 
za vzpon potreboval 41 minut in 57 sekund, kar 
je sicer za minuto počasnejši čas kot čas lan-

skega zmagovalca Marjana Jauka. Med žen-
skami absolutno je s klancem najhitreje opravi-
la Špela Škrajnar (Ganesha Team), ki jo slabo 
vreme, kot je dejala v cilju, ni zmotilo. 

ŠS
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STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD 

Tekme za prvaka kombinacije 2015
Strelsko društvo Gornji Grad je izvedlo več 

tekem, ki se točkujejo za prvaka kombinaci-
je v letu 2015. Tekme z zračno puško so bi-
le štiri na zračnem strelišču v Bočni od 13. do 
21. februarja. Zmagal je Peter Bezovšek (178 
krogov, 100 točk) pred Tomažem Trogarjem 
(174, 99) in Borisom Purnatom (171, 98).

Prva tekma z malokalibrsko puško je bila 10. 
maja na strelišču Zagradišče. Prvi je bil Ivko Po-
ličnik (80, 100), drugi Peter Krajnc (77, 99) in 
tretji Tomaž Trogar (69, 98).

Z malokalibrsko pištolo drulov je bila pr-
va tekma 31. maja na strelišču Zagradišče. 
Zmago je slavil Ciril Kolar (82, 100), na dru-
go mesto se je povzpel Peter Bezovšek (73 
(5x9), 99), tretji pa je bil Matija Ros (73 
(1x9), 98).

Začasni vrstni red za prvaka kombina-
cije v letu 2015 je: 1. Peter Bezovšek (296 
točk), 2. Ivko Poličnik (285) in 3. Tomaž Tro-
gar (284).

PB

OK MOZIRJE

Odbojkarice zaključile tekmovalno sezono

Igralke mini odbojke OK Mozirje na zadnjem turnirju. (Fotodokumentacija OK Mozirje)

Kadetinje na turnirju v Mozirju v polni postavi (Fotodokumentacija OK Mozirje)

Z junijem članice Odbojkarskega kluba Mozir-
je zaključujejo z dvoransko odbojko in se selijo 
na mivko. Čeprav se je člansko tekmovanje kon-
čalo že v marcu, so mlajše skupine nadaljeva-
le s tekmovanjem. Končni boji za tiste, ki so se 
uspeli uvrstiti v nadaljnja tekmovanja, so se od-
vijali vse do konca maja.

Bera letošnjega tekmovanja je glede na oko-
liščine, v katerih klub deluje, dobra. Po 7. mestu 
II. DOL v članski konkurenci, ko so v pomladan-
skem delu tekmovanja v igro intenzivno vključe-
vali mlade igralke, sta se v zaključne boje v ma-
ju uvrstili ekipi v kategorijah kadetinj in mini od-
bojke. V kategoriji male odbojke in starejših de-
klic so se tekmovanja končala aprila. 

Kadetinje so se imele veliko priložnost, prvič 
v zgodovini kluba v tej kategoriji, uvrstiti v pol-
finale, med 8 ekip v Sloveniji. Slabša predsta-
va proti neposrednim tekmicam, OK Nova KBM 
Branik I, jim je to onemogočila. Tako so se 24. 
maja na zaključnem turnirju v Kranju potego-
vale za 8. mesto. Na omenjeni turnir so se uvr-

stile tudi ekipe domačega Kranja, Ankarana in 
Braslovč, klubov, ki so sicer ciljali na sam vrh. 
Kadetinje OK Mozirje, ki so v Kranj potovale še 
dodatno okrnjene, tokrat niso imele svojega 
dne. Dobro so odigrale le prvi set na turnirju, 
proti ekipi Ankarana, nato niso zbrale več do-
volj volje in moči, da bi presenetile. Kljub temu 
je osvojeno 12. mesto, ob dejstvu, da je ekipa 
tudi sicer številčno skromna in da jo je sesta-
vljalo več starejših deklic kot kadetinj, največji 
uspeh kluba v tej kategoriji doslej, za kar si za-
služijo vse čestitke.

Dobro so se odrezale tudi mlajše deklice, do 
5. razreda OŠ, v kategoriji mini odbojke. Tekmo-
vanje je letos potekalo v treh delih. Po prvem 
delu tekmovanja so se uvrstile v zaključni del, 

od koder sta vodili med 16 ekip v Sloveniji pr-
vi dve mesti. Deklice so se v hudi konkurenci 
uvrstile na 3. mesto in bile za eno mesto pre-
kratke za uvrstitev med najboljših 16. V nada-
ljevanju so se z dobro igro vzpenjale po lestvi-
ci in se 30. maja na zaključnem turnirju v Lju-
bljani potegovale za končno 17. mesto v državi. 
Na zaključnem turnirju so z borbeno igro osvo-
jile prvo mesto, kar jih je postavilo na končno 
17. mesto. Nadaljevanje je pokazalo, da bi se 
lahko uvrstile še precej više, če bi zmogle pre-
skočiti oviro za uvrstitev med prvih 16. Razlog 
je gotovo v tem, da niti na enem turnirju niso 
nastopile v kompletni postavi, kar je škoda, saj 
se priložnosti le redko ponovijo. Vsekakor gre 
za perspektivno generacijo, ki z dobrim delom 
in pravim pristopom, ob pogoju, da bodo de-
kleta ostala zvesta domačemu klubu, nedvou-
mno obeta. 

VS
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Z lesom v svet
V nedeljo, 14. junija, ob 20. uri bo v Muzeju Vr-

bovec v Nazarjah uprizoritev gledališke predsta-
ve Z lesom v svet. Predstava, ki odslikava podob-
nosti z današnjim časom, govori o medsebojni 
povezanosti življenjskih zgodb in pomenu lesa 
za Zgornjo Savinjsko dolino.

Informacije in rezervacije vstopnic so možne 
na tel: 03 839 16 13, gsm: 040 345 630 ali e-
-naslov: muzej.vrbovec@siol.net. 

SLOVENSKO PLANINSKO ORIENTACIJSKO TEKMOVANJE RAKITNA 2015

Med državnimi prvaki v planinski orientaciji tudi 
Nazarčani

Na tekmovanju se je izkazala ekipa PD Nazarje, ki je nastopila v kategoriji B. 
(Fotodokumentacija PD Nazarje)

Na Rakitni in Krimu je 23. in 24. maja poteka-
lo Slovensko planinsko orientacijsko tekmovanje 
(SPOT). Na orientacijski preizkušnji se je pomeri-
lo 76 ekip iz vse Slovenije. Med državne prvake se 
je uvrstila tudi ekipa B iz Planinskega društva Na-
zarje, na samem tekmovanju pa so se dobro izka-
zale tudi ostale ekipe lige Smrekovec.

Letošnji SPOT je potekal v znamenju 60-le-
tnice planinskih orientacijskih tekmovanj v 
Sloveniji. Organizirala so ga planinska dru-
štva Gorenjsko-dolenjske lige, kot vedno pod 
okriljem Odbora za orientacijo Mladinske ko-

misije Planinske zveze Slovenije.
Iz naše doline so se ga na podlagi prejšnjih 

dobrih uvrstitev udeležile ekipe iz kategorij A, B, 
E in F iz PD Nazarje, ekipa E iz PD Ljubno ob Sa-
vinji ter ekipa B iz PD Rečica ob Savinji. Med na-
štetimi se je odlično izkazala ekipa PD Nazarje, 
ki je nastopila v kategoriji B, sestavljali pa so jo 
Maks Rajgl, Vid Vačovnik in Miha Suhoveršnik. 
Med najboljše v svoji kategoriji (F), in sicer je za-

sedla 2. mesto, se je uvrstila tudi družina Jelšnik 
iz Šmartnega ob Dreti, ki je prav tako tekmovala 
pod okriljem PD Nazarje.

Prvo tovrstno tekmovanje v Sloveniji je po-
tekalo leta 1955 ravno v Zgornji Savinjski doli-
ni. Dvodnevnega tekmovanja, ki ga je v okviru I. 
zbora študentov planincev Jugoslavije organizi-
ralo PD Univerze, se je udeležilo 17 ekip.

Tatiana Golob
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(Foto: 
MŠ)

IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

• PONESREČENCA ODPELJALI S HELIKOPTERJEM
Robanov kot: 5. junija zjutraj so reševalci Postaje GRS Celje 

in dežurna reševalna ekipa GRS z Brnika ob pomoči helikopter-
ja Slovenske vojske reševali ponesrečena planinca pod Križev-
nikom nad Robanovim kotom. Huje poškodovana planinca, ki 
sta zdrsnila v steni, so s helikopterjem prepeljali v UKC Ljubljana. 

Pred poletno sezono se je z začetkom junija na Brniku priče-
lo dežurstvo ekip gorskih reševalcev, zdravnikov in policistov. Do 
konca junija in septembra bodo dežurali ob koncih tedna, julija 
in avgusta pa tudi med tednom.

• Z VOZILOM V VRT
Spodnja Rečica: 5. junija popoldan je voznik osebnega vozila 

v Spodnji Rečici podrl vrtno ograjo in zapeljal na vrt. Gasilci PGD 
Nazarje so zavarovali kraj nesreče, zaprli lokalno cesto, na vozi-
lu odklopili akumulator, vozilo postavili na cestišče ter nudili po-
moč reševalcem nujne medicinske pomoči in policiji.

• PADEC KOLESARJA
Šmihel nad Mozirjem: 6. junija v večernem času je kolesar 

med vožnjo po gozdni poti padel in pri tem dobil hude telesne 
poškodbe. Z reševalnim vozilom je bil odpeljan na zdravljenje v 
Splošno bolnišnico Celje. 

• PROMETNE NESREČE VINJENIH POVZROČITELJEV
V preteklem tednu, od četrtka do sobote, so se na območju 

mozirske policijske postaje zgodile tri prometne nesreče z ma-
terialno škodo. Povzročili so jih vozniki, ki so bili po vplivom al-
kohola. V eni je poleg vožnje pod vplivom alkohola voznik vo-
zil osebni avtomobil kljub temu, da nima veljavnega vozniškega 
dovoljenja, zaradi česar mu je bil avtomobil zasežen. Pri eni pro-
metni nesreči je voznik, ki je bil prav tako pod vplivom alkohola, 
grozil policistom, zaradi česar so bila zoper njega uporabljena 
prisilna sredstva in je bil odrejen strokovni pregled v zdravstve-
ni postaji v Mozirju, saj se z rezultatom preizkusa alkoholizirano-
sti ni strinjal, strokovni pregled v zdravstveni postaji je odklonil. 
Zoper voznika bo zaradi podanih groženj policistom podana ka-
zenska ovadba na pristojno državno tožilstvo. 

Zoper vse tri navedene voznike, ki so prometne nesreče pov-
zročili pod vplivom alkohola, bo podan obdolžilni predlog na 
Okrajno sodišče v Celju, oddelek za prekrške, saj je bila koncen-
tracija alkohola pri vseh treh tolikšna, da se jim je izreklo prene-
hanje veljavnosti vozniškega dovoljenja.

Občina Ljubno na podlagi javnega razpisa za odda-
jo neprofitnega stanovanja v najem (objavljenega na 
spletni strani www.ljubno.si) objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za dodelitev neprofitnih stanovanj 

v najem

Predmet razpisa sta:
1. dvosobno stanovanje v izmeri 59,32 m2, Cesta v Rastke 14, 
Ljubno ob Savinji
2. enosobno stanovanje v izmeri 22,94 m2, Okonina 10,
Ljubno ob Savinji

Razpisni postopek:
1. Na razpis se lahko prijavijo prosilci, ki imajo stalno bivališče v 

Občini Ljubno in so državljani Republike Slovenije.
2. Čas razpisa je od 15. junija 2015 do vključno 13. julija 2015, 

do 11.00 ure.
3. Razpisne pogoje in vlogo dobijo prosilci na sedežu Občine 

Ljubno, Cesta v Rastke 12, Ljubno ob Savinji in na spletni strani ob-
čine: http://www.ljubno.si. 

4. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo se vložijo 
osebno ali po pošti v zaprti kuverti s pripisom »Vloga za dodelitev 
neprofitnega stanovanja – NE ODPIRAJ« na naslov: Občina Ljubno, 
Cesta v Rastke 12, 3333 Ljubno ob Savinji.

Dodatne informacije lahko dobite na telefonski številki 
(03) 839-17-70.

ŽUPAN OBČINE LJUBNO
Franjo NARALOČNIK
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Za razvedrilo

ZAKONSKE PREKUPCNIJE PO RESNIČNIH DOGODKIH
Zakaj je v naši državi tako, kot je, gre brez dvoma zasluge pripisati tudi raznoraznim predlagate-

ljem zakonov, ki pestrijo življenja navadnim državljanom, državnikom, občinarjem, skratka večini, 
ki se ne spozna na odvode nekonsistentnih polinomov in podobne matematične funkcije, ki poma-
gajo pri reševanju vseh možnih neživljenjskih problemov, ki se na koncu tičejo prav vsakega posa-
meznika, le da nikoli ne zve, od kod in zakaj so ga doleteli. 

Z razlogom! Le oglejte si spodnji primer 23. člena zakona o financiranju občin. Če vam njegova 
omemba na strani 6 v članku o rečiški občinski seji ni jasna, naj vam bo spodnja objava v pomoč. 
V 18. številki Savinjskih novic pa smo na 2. strani objavili lekarniški delovni čas, če boste slučajno 
potrebovali kaka zdravila, da potem pridete k sebi.

GROZLJIVO ZA GLEDALCE IN 
UPORABNIKE

Nejc Slapnik, moderator na Festivalu gor-
skega lesa v Solčavi: »Lesena maska hudi-
ča s številnimi rogovi je zelo pripravna, saj 
lahko na vsak rog kaj napikneš. Recimo na-
kupovalne listke, da ne pozabiš v trgovini 
kaj nabaviti. Če te seveda vanjo spustijo in 
potem iz trgovine ter po ulici in potem žena 
nazaj v hišo ... S tole masko vraga na gla-
vi si pa definitivno ne bi upal v Gornji Grad. 
Tam bi me, kot sem videl v 21. številki Cvetk 
in kopriv, Jože Remšak – Zotler takoj vsaj na 
pol presekal.

(Foto: MŠ)
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KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 25. številki SN

2015

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

KNJIGA MESECA JUNIJA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Daria Bignardi: Popolna 
akustika

Italijanska pisateljica in novinar-
ka je napisala odličen roman o lju-
bezni, ki ni to, kar izgleda na prvi 
pogled. Zgodba zakonskega para 
z dvema otrokoma, ki živi običajno 
življenje, se pravzaprav šele prične 
z izginotjem žene Sare. Po trinaj-
stih letih zakona namreč Sara ne-
kega jutra tik pred božičem odide, 
ne da bi izdala, zakaj in kam. Vio-
lončelist Arno Cange, ki je bil va-
njo brezpogojno zaljubljen skoraj-
da vse življenje, jo začne iskati in 
kmalu ugotovi, da svoje žene prav-
zaprav nikoli ni (s)poznal.

Popolna akustika je roman o is-
kanju ljubezni, partnerskega razu-
mevanja ter o tem, kako usodno je 

lahko pomanjkanje dialoga ter in-
teresa po iskanju prave bližine.
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Petek,
12. junij

ob 9.00. Mozirski gaj, pri čebelnjaku
Dan odprtih vrat Čebelarske družine Janeza Goličnika 
Mozirje
ob 19.00. CDM Rečica ob Savinji
Pogovor Berta Savodnika z Aleksandrom Lucujem

Sobota,
13. junij

ob 8.00. Farbanca (pohodniki) in gasilski dom Nazarje 
(kolesarji) 
Pohod in kolesarjenje ob prazniku KS Nazarje
ob 9.00. Bohačev toplar - tržnica Nazarje
Razstava zelišč, degustacija namazov, klepanje kose in 
nastop kvarteta Sončnice
ob 9.30. CDM Rečica ob Savinji
Igrajmo se z Aljo - ustvarjalnice  za otroke
ob 15.00. Športni park Gmajna Varpolje
Tradicionalni malonogometni Colnarič-Žunterjev 
memorial
ob 16.00.  Parkirišče pred Mozirskim gajem
Mali maraton Mozirja - Bimbo otroški tek
ob 17.00.  Parkirišče pred Mozirskim gajem
Mali maraton Mozirja - skupinski start
ob 20.00.  Parkirišče pred Mozirskim gajem
Mali maraton Mozirja - večerna zabava
ob 20.00. Rečica ob Savinji
Zabava z ansamblom Golte
ob 20.30. Gasilski dom Rečica ob Savinji
5. nočno gasilsko člansko tekmovanje za pokal občine 
Rečica ob Savinji

Nedelja, 
14. junij

ob 7.30. Pred župniščem v Mozirju
Pohod po cerkvah župnije Mozirje-Šmihel
ob 10.00. Pred POŠ Lepa Njiva
11. tradicionalni pohod po Lepi Njivi
ob 20.00. Muzej Vrbovec Nazarje
Gledališka predstava Z lesom v svet

Sreda,
17. junij

ob 19.00. OŠ Rečica ob Savinji
Slavnostna seja občinskega sveta Rečica ob Savinji 
s podelitvijo priznanj

Četrtek,
18. junij

ob 10.00. Časlnov čebelnjak v Poljanah
Dan odprtih vrat slovenskih čebelarjev
ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji
Brezplačna arhitekturna svetovalnica
ob 17.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Pevske delavnice ob kitari
ob 18.00. Kmetija Mazej, Mozirje
Delavnica Zeleni izziv - opravila na vrtu

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TONapovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa 
ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalite-
tno in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	OGREVANJE	in	VODOVOD
Kotli na biomaso, toplotne črpalke, solarni sistemi, adaptaci-
je kopalnic. GSM 040/750-552.

Robert Bevc s.p., Rore 5, 3342 Gornji Grad.

◊	UREJANJE	IN	IZGRADNJA	OKOLICE
Gradnja gozdnih vlak ali cest, planiranje travnikov, izdelava 
dvorišč, meteorna ali fekalna kanalizacija, vgradnja čistilnih 
naprav, izkopi za ceste, novogradnje, vodovode, izdelava ka-
mnitih škarp, mletje ruševin ali kamenja v nasipni material. 
Gsm 041/631-395.

TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1, 3331 Nazarje.

◊	LASTNIKI	GOZDOV	IN	VRTOV
Pomagamo vam pri sečnji, spravilu in odkupu lesa. Pomaga-
mo tudi pri urejanju vrtov In obžagamo drevesa na višini. Tel. 
št. 040/830-093, polcnik.ml@gmail.com

Gozdarstvo in storitve, Jože Polčnik s.p.,  Kokarje 44, Nazarje.

◊	ŽENITNA	POSREDOVALNICA	ZAUPANJE,	
za različne starosti, po vsej državi. Gsm 031/836-378. 
www.zau.si.

DRUGO – PRODAM
Prodam suha bukova drva in kar-
dan za obračalnik in kardan s 
sklopko; gsm 031/800-852.
Prodam kostanjeve kole, dolžine 
1,7 m; gsm 031/726-316. 
Prodam žagovino; gsm 031/716-
809.
Ugodno prodam domači mošt; 
gsm 051/250-313.
Prodam cisterno za deževnico, 
1.000 l, s pocinkanim ogrodjem; 
gsm 040/712-756.
Ugodno prodam digital – multi-
meter, nov (V, A, ohm meter); gsm 
031/667-963 Milan.

NEPREMIČNINE
Na Ljubnem prodam adaptirano 
hišo; gsm 031/852-471.
Lokal v centru Mozirja oddam; gsm 
041/650-151.
V Sp. Krašah prodamo 1 ha gozda; 
gsm 041/504-105.
Manjše stanovanje v okolici Mozir-
ja oddam; gsm 051/788-049.

OSEBNI STIKI
Razočaran, zgovoren  podjetnik  
išče  zvesto, preprosto  dekle, do 
43 let; gsm 041/229-649.

ŽIVALI – PRODAM
Telico sivko, pašno, pred telitvi-
jo, in seno v kockah prodam; gsm 
051/414-382.
Prodam bikca simentalca, težkega 
140 kg; gsm 051/319-040.
Prodam teličko limuzin, staro 1 te-
den; gsm 041/324-383.
Telici čb, pašni, breji, telitev v za-
četku avgusta, prodam; gsm 
031/314-775.
Prodam dvomesečne račke (jedo 
polže) in gosi, podarim petelinčke. 
N. Štifta; gsm 051/341-733.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo, telico, bikca za za-
kol, dopitanje in teličke nad 100 kg; 
gsm 031/533-745. 

VOZILA – PRODAM
Prodam hondo civic, l. 2001, 
218.000 km; gsm 031/325-323.
Ugodno prodam nisan navaro, l. 
2006, avto je lepo ohranjen; gsm 
070/870-321.

DRUGO – KUPIM
Po simbolični ceni kupim kolo (v 
voznem stanju), po možnosti mo-
ško; gsm 041/205-367.
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